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FASTE SAKER:
Saksnr. Sak Mer informasjon Ansvarlig Frist Ei off. Status Vedtak

A1 Godkjenning av innkalling og dagsorden Fast sak Godkjent

A2 Godkjenning av referat fra styremøte mai
https://drive.google.
com/file/d/1lhMbCY5tA2CHrzc43qufZvDcSgWuQ1
WO/view?usp=sharing

Isabelle Fast sak Godkjent

B Hjemmeside, Facebooksider og Facebookgrupper Isabelle Fast sak Godkjent 

C Regnskap pr. d.d

Kostnader over kr 5 000: Norgesgruppen (Storcash 
feb-april), utlegg Jærutstillingen, Rallydommere, 
Agilitydommere 

Sparekonto per 31.05: 606 108,-

Drifstkonto per 31.05: 762  766,-

Fast sak Godkjent 

D Innkommet post Johnny Fast sak

E Sjekke Årshjul https://www.sbk1968.net/2-2/om-klubben/arshjul/ Monica Fast sak Husk å sjekke alle stevnedatoene og at 
de er i kalenderen, ikke krasjer etc

F Kurs Innkalle kursansvarlig ved behov Fast sak

G Vedlikeholdsplan
https://docs.google.
com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6Me
MP52/edit#gid=250452500

Fast sak

https://drive.google.com/file/d/1lhMbCY5tA2CHrzc43qufZvDcSgWuQ1WO/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1lhMbCY5tA2CHrzc43qufZvDcSgWuQ1WO/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1lhMbCY5tA2CHrzc43qufZvDcSgWuQ1WO/view?usp=sharing
https://docs.google.com/presentation/d/1eL4Aa6ICUAVqlnNLOsriumBx9x4BvltacSJF92DdFTg/edit#slide=id.p
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6MeMP52/edit#gid=250452500
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6MeMP52/edit#gid=250452500
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6MeMP52/edit#gid=250452500


Saksnr. Sak Mer informasjon Ansvarlig Frist Ei off. Status Oppgave (pågående) Vedtak / Forankring

44/20 Forslag om oppdatering av 
regler i hallen

Medlem foreslår oppdatering for regler i hallen:
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHMGGphKDvSMsccXQFtqcndSvf Vilde Pågående

01.04.20: Isabelle svarer medlem
09.06.20: Vilde bestiller nye 
plakater
15.09.20: Vilde kontakter 
vaktmester om å ta ned gamle 
plakater og henge opp nye
06.01.21: De nye plakatene er 
forsvunnet. Vilde kontakter Ruth 
og Bente som ryddet kontoret. 
04.05.21: Isabelle følger opp med 
Vilde
14.09.21: Unni ber Vilde bestille 
inn nye plakater
07.12.21: Laminert, Isabelle og 
Vilde henger opp
26.04.22: Johnny tar kontakt med 
Vilde og får levert plakatene for å 
henge opp
31.05.22: Johnny henger de opp i 
dag

Vedtak 09.06.20:

Nye platakter bestilles og 
henges opp.

103/20 Lys som må byttes Medlem melder om lys som må byttes på toalett og i hallen Unni Pågående

28.10.20: Vilde informere 
vaktmester
01.12.20: Sanna kontakter 
vaktmester
06.01.20: Sanna purrer. 
09.03.21: Thomas følger opp 
vaktmester/sjekker lyset
06.04.21: Thomas har fulgt opp 
vaktmester men lys mangler enda
08.06.21: Unni kontakter 
vaktmester
09.08.21: Unni legger ut på fb og 
spør om noen har mulighet. 
Dugnadstimer . 
12.10.21 - Johnny fikser når han 
får tid.

08.02.22: Bytter ut lysamatur i 
hallen (2 stk) til samme variant 
som de andre, Johnny kjøper inn 
og kontakter elektriker for 
installasjon. Samt ordner lift til 
lyskaster som må byttes ut 
utendørs.

106/21 Installasjon av vannmåler Stavanger kommune har pålagt oss å installere vannmåler Pågående 08.02.22: Avventer informasjon 
fra kommunen

10/22 Fornyelse av kontrakt Kontrakten for området - Isabelle sjekker opp Isabelle Pågående 26.04.22: Isabelle er i dialog med 
kommunen

21/22 Kurs
Marit Herheim foreslår kurs med Dyr i bevegelse

Pågående
26.04.22: Styret har bedt om mer 
informasjon (opplegg, budsjett 
etc)

23/22 Maling av hall Medlem tilbyr å benytte eget firma til maling av hall - be om fastpris, må være under 50k for å ikke 
utlyse til flere firma Veronika

Pågående

26.04.22: Veronika sender epost 
til medlem for å be om fastpris
31.05.22: Veronika har sendt 
epost men ikke fått svar

25/22 Rema 1000 kort Rallyutvalget etterspør rutiner ved innkjøp Isabelle Pågående 31.05.22: Forskudd er et 
alternativ ved behov

26/22 Ansvar for Utstillingstreninger

Forslag om flere personer til å holde utstillingstreninger. https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGpFzzdLXLNhvtLKGrGnDMLJRph Veronika

Pågående

31.05.22: Styret foreslår følgende 
alternativer: 1) Beholde dagens 
løsning med 2 personer som 
ansvarlig og mottar nøkkel. 2) 
Flere personer kan være med å 
dele på treningene (maks 1 
person per trening), men da 
endres det fra en roll til 
dugnadstimer per trening/vakt.

Gjør oppmerksom på at dersom 
dere er syke/må reise bort eller 
lignende kan dere selvsagt få 
dekket vakten av andre 
medlemmer som kan føre 
dugnadstimer for dette.

Besvarelse av 
henvendelser/admin tilhører 
rollen, hvis dere ønsker alternativ 
2 føres det dugnadstimer for 
disse oppgavene også.

Minner også om: "Trekker man 
seg fra rollen etter 1. september, 
beholder man nøkkelen ut året, 
og beholder dugnadstimer 
opptjent i rollen som man kan 
føre opp for å søke om nøkkel til 
neste år." (som betyr at man bør 
føre dugnadstimer "selv" om man 
er i en rolle.

27/22 Søknad om tilskudd Det er åpnet en ny tilskuddsordning – som har søknadsfrist allerede 13. juni 2022. https://mail.
google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGpFqZjrpvlSMhCvGtbPLxsfjGZ Johnny

Pågående
31.05.22: Johnny leser om 
tilskuddsordningen er aktuell for 
SBK

28/22 Rosetter fra Norsk leverandør

Forslag om rimeligere rosetter fra norsk leverandør. https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGpFqVHmGwPWsjjFQvfTcGtnmpr Veronika

Pågående

31.05.22: Veronika følger opp 
utvalgene med rosettbestillinger 
for 2023. Det er ønskelig med en 
felles bestilling for å redusere 
kostnaden, samt vurdere 
fellessløyfer for 1., 2. og 3. plass.

31/22 Oppdatere organisasjonskart Det nåværende er utdatert Hege Pågående 31.05.22: Hege oppdaterer 
organisasjonskartet

32/22 Ny leder i Agility utvalget Tidligere leder har trukket seg. https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGpGKZWBqHKWSjgxfcrwHzlRNWP Hege

Pågående
31.05.22: Hege spør om det er en 
av de sittende i utvalget som vil 
fungere som leder

33/22 Rollesjekk
Rolleansvarlig går gjennom rollene og rolleinnhavere:
https://docs.google.
com/spreadsheets/d/17XS82qE9NxairkDyB8_StNbDqA89sE2QfOIsWCMv7AM/edit?usp=sharing Veronika

Pågående
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TIDLIGERE SAKER:
Sak Mer informasjon Ansvarlig Frist Ei off. Status Oppgave (pågående) Vedtak / Forankring

35/19 Gratis kursplass til Espen 
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=om#inbox/FMfcgxwCgpWhCHdVVXbdjqNPDsPBRBzm Lukket 27.05.2019: han får gratis plass på kurset

36/19

Møte med utvalgene

Agenda for møte:
1. Planlegging av helger.
2. Informasjonsflyt mellom utvalgene og styret

Tilstede: 
Fra styret: Lene, Sofie og Sanna
Fra lp utvalget: Marianne, Else-Kristin, Ine, Kari, Janne 

LP treninger åpne for medlemmer som trener lp i hele hallen
7. Sept 10-15
9. - 10. Nov 
4. Januar 10-15
7.-9. Februar
13.-15. Mars

LP legger ut hvis de ferdige før 15. Åpent for alle som skal konkurrere på 
Orre

Hvis noe krasjer eller noen skulle tenke seg å ha trening før/etter 
klargjøring til lp-stevner, kommuniser med lp-utvalget

Hvis det blir lite ledige helger til kurs, kommuniser med utvalgene. Lukket

17.06.2019: 
LP treninger åpne for medlemmer som trener lp i hele hallen
7. Sept 10-15
9. - 10. Nov 
4. Januar 10-15
7.-9. Februar
13.-15. Mars

LP legger ut hvis de ferdige før 15. Åpent for alle som skal konkurrere 
på Orre

Hvis noe krasjer eller noen skulle tenke seg å ha trening før/etter 
klargjøring til lp-stevner, kommuniser med lp-utvalget

Hvis det blir lite ledige helger til kurs, kommuniser med utvalgene.

37/19

Valg av ny kursansvarlig

Søkere: Marit 
Wang, Marit 
Herheim, 
Carina 
Solheim og  
Kate Moberg.

Lukket

38/19
Mail fra Maia https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJdDqGPJDqLVPWFZRtcJXnnB Lukket

39/19

Mail fra Miriam

https://mail.
google.
com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl
#inbox/FMfcgx
wChJfNTxKLd
QlFbQBSBqV
bFBjx Lukket

40/19

Agilityutvalget: selge gammelt utstyr?

https://mail.
google.
com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl
#inbox/FMfcgx
wChJgWNDQ
PzpKjFwPnRV
mxGWhW Lukket

41/19

Forslag fra medlem: kjøkken/kiosk

https://mail.
google.
com/mail/u/1/?
tab=mm#inbo
x/FMfcgxwCg
CVwWvtQZpt
hPMgqpQGG
plCT Lukket

42/19

Skjema for samtykke må oppdateres av styret

https://mail.
google.
com/mail/u/1/?
tab=mm#inbo
x/QgrcJHsbgX
zPZQGkNNP
BkMdBDPWvs
BnHCmL Lukket

17.06.19: spør om oppklaringer på hva som må oppdateres

44/19
Går ikke an å skru av lyset i 
hallen etter at timer ble installert. Lukket 17.06.19: vaktmester er på saken

45/19 Regelrevidering agility 
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwCgLxBpJMSmxnWFgxNgNXJNFTr Lukket

46/19
Hun om hund, kun styret får 
tilgang til materiale

https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwCgCTnfvLdxnffXbwhZFrMnsWV Lukket

47/19 Verisure
Oppdatere informasjon, Sofie har sendt mail til dem for å få nytt brev slik at 
informasjonen kan oppdateres. Lene Lukket 26.08.19: Ark fylles ut og sendes inn. Sak avsluttes

48/19 Rollen utstillingstrening
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfxvRMSRltKFwspDfMJhsXfp Lukket

47/19 Ny IT-ansvarlig
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfsLJrvpLqfJvqZlNbDxpdGf Lukket

17.06.19: mail sendt til kursansvarlig for å legge ut rollen på 
ny

26.08.19: Har sendt mail til Øyvind for en prat.

30.09.19: Flertallet stemmer for Øyvind, Sofie sender mail. 
Sak avsluttes

48/19 Innkjøp til klubbhus og middag til utvalget?

https://mail.
google.
com/mail/u/1/?
tab=wm#inbox
/FMfcgxwCgfr
BnjjBFqdzZcjg
MWNSDTtC Lukket

49/19 Utdanning beskriverkurs 2019

https://mail.
google.
com/mail/u/1/?
tab=wm#inbox
/FMfcgxwCgV
RHnmbJgtbjC
qCFHLCQNKs
z Lukket

50/19 Linda er sykemeldt på ubestemt tid Lukket

51/19 NKK Instruktører
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=om#inbox/FMfcgxwCgpXpbTwHNjdzHqZWKQsWPVrP Lukket Oversent til kursansvarlig, sak avsluttes.

52/19 Regnskapsoversikt Jærutstillingen

https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChJjpbZWHXrdpJkBzV
DzQSQCV .      https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChJmHpCJMzfgBKQgx
pHnJfTFC Lukket Lagrer som regnskap. Sak avsluttes. 

53/19
Forslag fra Medlem: Logo og 
førstehjelpskurs for hund

https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChJnRvqWxgTlHHLTlK
plNSwQf Lukket

26.08.19: Sender mail for å spørre om forslag nr 1 skal  
lagres til årsmøte. 

55/19 Klubbens lover godkjent

https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSGQDRvPBGRpKN
KdSfPzmzDq Lukket 26.08.19: Lene sender til webansvarlig, sak avsluttes.

56/19 Forespørsel om å skyve på 
utstillingstrening

https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSGRSMKlBDXnkNjb
SjLZWWQd Lukket

26.08.19: Har ikke mer tid å gå på og kan ikke skyve på 
utstillingstrening. Sak avsluttes. 

57/19 Takrenner https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDqnfMwgDlCZDqHjhrBcprCjvd Lukket

26.08.19: Videresender til Line for å legge ut på anbud, sak 
avsluttes.

58/19 Føring av lønn https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDqdzpzNmWSpjsrgGbVFqdncZB Lukket

26.08.19: Sender mail til Ket. Ønsker å fase ut gammel 
ordning og gå over til dugnad slik som de andre utvalgene. 

59/19 Refusjon av stevner - lagledere https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRVznZvtHjBtnbhCJTNTKXGX Lukket

29.09.19: Lagledere vippser/overfører tilbake når de har fått 
refundert penger for stevnet. 

61/19 Ny sponsoransvarlig

https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRLmBdDDqtBtrVzBzDbVQZMN Lukket

30.09.19: Sende mail til webmaster for å legge ut 
rolleutlysning. 

09.12.19: 
Sponsorkommiteen består av: 
Pia Ernestus Prytz
Camilla Arnesen
Caroline Marie Østeraas
Marie Hillander Gjerde

62/19 Høring om hundehold i Stavanger
https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSHbdxxcMhlRfffHKt
DWjnGX Lukket 30.09.19: Svar på høring sendt. Sak avsluttes. 

63/19 Kjøp av bur til å ha stående i hall 
som pausestasjon?

https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrHlsTWXsQrDHTvWFctXcdWXz Lukket

30.09.19: Fare for smitte?  Hvem skulle i så fall ha vasket 
og rengjøre disse burene? Kan tiltrekke andre typer dyr. 
Matrester i burene.

Styret ønsker ikke å ha bur stående i hallen, de som ønsker 
å bruke bur tar med dette på trening og tar det med seg 
igjen når de går.

65/19 Dugnadsånd i klubben se avstemning på facebook. Lukket
28.10.19: På meningsmålingen er det doble timer som har 
flest stemmer. Vi prøver dette og ser hvordan det fungerer. 

66/19 Rallyutvalget Ny utvalgsleder Lukket 28.10.19: Brigit Espeland blir ny leder.

67/19 Integrering i Stavangerområdet https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRSjVqnsgVcDsFJrMpjvNLbW Lukket

28.10.19: Forslag lagt ut på facebookgruppe. 
29.10.19: Avgjort på styrets facebookgruppe, vi tilbyr de to et gratis 
valgfritt kurs i 2020 + gratis trening ut året.

68/19 Førstehjelpskurs hund
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDqxQczXtvLnvghlCHfZJvKGbW Lukket

28.10.19: Medlemmer kan betale kr 200,- for kursplass. Om det blir stor
 pågang kan det settes opp igjen. 

69/19 Oppdatering av skilt https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDrcBWcbTmmkztSlnpCRpFhGrQ Lukket 28.10.19: Gir Isabelle klarsignal.

70/19 Stevneleder refleksvest

Lukket

28.10.19: Bertha sjekker opp pris på dette. Forslag om å 
kjøpe inn i 3 forskjellige str med trykk.

31.10.19: Bertha har bestilt, sak avsluttes. 31.10.19: Bertha har bestilt, sak avsluttes.

71/19 Spørsmål fra IT-ansvarlig https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrtvhGkrKWKLfZRlTSfWmHCJC Lukket 28.10.19. Styret har svart på det de kan svare på. 

72/19 Kurs LP https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#search/else.kristin%40lyse.
net/FMfcgxwGCtJwqjsvnjTZbBVbKQkLsBbb Lukket

3/20
Spørsmål fra utvalget

https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwDqTfZnXDTGmwJppw
GVQSzqbbZ Lukket

7/20 BIT - Lokale hundeklubber (2019)
https://mail.google.com/mail/u/0/?
ogbl#inbox/FMfcgxwDrbnzmxjBQdfPdmWjDjSpmxnG 13.10.19 Lukket

12/20 Ny utstillingstreningsintruktør? https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmpLSqHjVZtKMklxmwHlfZsx Lukket

25.11.19 Mail sendt til webmaster om å legge ut 
rolleutlysning.

14/20
Facebookgrupper LP https://mail.google.com/mail/u/1/?

tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmrdhfGxxccvcdmKbHRGMjvX Lukket

25.11.19: Medlem har fått svar, vi oppfordrer utvalget til å 
annosere treninger i SBK sin facebookgruppe slik at alle får 
mulighet til å delta på fellestreninger

16/20
Årsmøte forberedelser?

Lukket

25.11.19: dato for årsmøte blir onsdag 19.02.20

elektronisk forhåndsstemming?

17/20 Trening under dugnad https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmqTVgFflDBvdbPTsMnFmksw Lukket

25.11.19: Om hun vil kan vi føre det opp som en sak til 
årsmøte. 

24/20 Forslag utvalgsleder lydighet https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=om1#inbox/FMfcgxwGCkkFmslQjnrWzhrFRhVhdJvc Lukket

5/20 Bemyndigede instruktører NKK
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwCgpXpbTwHNjdzHqZWKQsWPVrP Lukket

6/20

Foreningskatalogen
Mulighet for SBK å legges til i Tilskuddsportalen og Foreningskatalogen i 
Stavanger:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrbnxFZzzcjSNSlXWpkJMPvjt Lukket 03.03.20: Registerer oss ikke her

8/20 Granulat Det er veldig mye granualt inne i hallen. Isabelle Lukket 03.03.20: Isabelle svarer og henviser til komme med forslag

21/20
Nedblåst gjerde

Bilder av nedblåst gjerde:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGCkcJtfjJBLwqpTTtKmkQtplg Unni Lukket

03.03.20: Isabelle henviser til vedtak fattet om bytting av 
gjerde

28/20

Reservasjon av banen fra 
rallylydighet

Ønsker å utvide fra 18-22 til 17-22 25.05 i forbindelse med 
sommeravslutning
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwGDWnGGFKXQDwtVHxFdlXncrQX Isabelle Lukket

03.03.20: Isabelle svarer på epost

03.03.20: Styret innvilger dette

30/20 LP budsjett https://mail.google.
com/mail/u/4/#inbox/FMfcgxwGDNWRSslSRPxLFmDPnlvHPHhM Isabelle Lukket 03.03.20: Isabelle svarer på epost at vedtak er fattet

34/20 Stilletid i hallen
Medlem ønsker stilletid i hallen og tider det er forbudt å trene agility
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=cm1#inbox/FMfcgxwGDDnRdRqBJXXZjlBSHngDdgCW?
projector=1&messagePartId=0.1 Isabelle Lukket

03.03.20: Isabelle svarer medlem at det henvises til 
egentrening utenom fellestreninger samt benyttelse av 
banen utendørs.

37/20 Nøkkelboks

Kursansvarlig ønsker nøkkelboks for instruktører:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwGCklMZmFjQVKJTCQxKwSrqvCV?
compose=jrjtXSnhLvNNQMpslrtnsLpdCSfWmjpQlBvbSRZFbrMcCWtzBbP
PLZNrXWKMXctnjqrbBXfr Isabelle Lukket

03.03.20: Isabelle svarer kursansvarlig at styret godkjenner 
nøkkelboks og at kursansvarlig må kontakte Bertha for å 
motta "kursnøkkel". 03.03.20: Styret vedtar oppheng av nøkkelboks som kun benyttes av 

kursansvarlig og instruktører. 

18/20

Egen konto til klubbens 
bankkort?

Isabelle Lukket

25.11.19: Sofie fikser en egen konto med ca 20 000 kr 
knyttet til SBK sitt bankkort.
08.01.20: Må bestille nytt kort for å knytte det til en annen 
konto. Nytt styre kan gjøre dette etter årsmøte. 
03.03.20: Styret henviser til refusjonsskjema, eventuelt 
forskudd.

25/19 Timer i hallen https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/KtbxLvgpqDChrnhbrRbfsrWqQpjxwbjWqV Lukket

12.04.19: Installert, faktura kommer på mail. Line har lagt ut 
info på sbk-gruppen. 

26.08.19: Sender mail til Line for å få fikset timer.

10/20 regnskap - kvitteringer
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmlsGTCmJXPskHqGrflFDDfm Tone Lukket

03.03.20: Tone tar dette som en del av samtalen med 
regnskapsfører

19/20

Hundeposten Ønske om å opprette komite for hundens klubblad:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGCbLSshkrBPqpPFcPgmSPGhhV Isabelle Lukket

03.03.20 Isabelle svarer Linn at styret ikke ønsker å kjøpe 
inn software, foreslå bruk av nettside

01.04.20: Linn har trukket seg som redaktør for 
medlemsblad.

25/20

Ord til ettertanke

Medlem melder h*n ser lys på banen flere ganger, ønske om ny løsning for 
lys i hallen, porten har vært ulåst, folk rydder ikke etter seg, gjerdet faller 
ned:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=om1#inbox/FMfcgxwGCklMZnLbjPLvNBkFFRcLgpTj Isabelle Lukket

01.04.20: Isabelle svarer medlem

29/20

Rutine for refusjon av kursavgift Er Stripe nok, skal refusjonsskjema brukes i tillegg spør kursansvarlig:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwGDNVHpHVCZktTSvtTXjHPdcpp Tone Lukket

03.03.20: Tone sjekker med regnskapsfører

01.04.20: Tone bekrefter at Stripe fungerer bra nok. Tone 
svarer kursansvarlig (sbk.kursansvarlig@gmail.com)

32/20 Spørsmål vedrørende lydplater i 
hallen

Medlem stiller spørsmål til kostnadene ved platene og fremdriftsplanen her:
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwGDWsrdLHkJmGplVbsRbLtjjNq Isabelle Lukket

03.03.20: Isabelle svarer medlem at styret undersøker 
fremdriftsplan og kostnader.

38/20 Utvidelse av 
rallylydighetstreningstid

Rallyutvalget ønsker å utvide treningstiden:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwGDDnTLxKlPGvmVRHsMGJDfgzp?
compose=jrjtXSnhLvNNQMpslrtnsLpdCSfWmjpQlBvbSRZFbrMcCWtzBbP
PLZNrXWKMXctnjqrbBXfr Isabelle Lukket

01.04.20: Isabelle svarer Rallylydighetsutvalget
01.04.20: Styret vedtar utvidelse av rallylydighetstrening på mandager 
fra kl.18.00 til kl.17.30

46/20 Henvendelse fra kursansvarlig
Kursansvarlig ønsker uttalelse fra styret:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwGCbFjRcFGVMvKphXrfDthjnGb Isabelle Lukket

01.04.20: Isabelle svarer kursansvarlig

53/20 Leie hall
Cavalier klubben ønsker å leie hallen 29.aug:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGCtDMXxfZqkNKHWqsVXdltNvf

Isabelle Lukket 01.04.20: Isabelle svarer på epost 01.04.20: Styret avslår søknad om leie av hallen

54/20 Permisjon fra roller Folk tar permisjon fra rollene sine og vil ha de tilbake etter endt permisjon Lukket 01.04.20: Permisjon fra roller er ikke tillatt, ønsker man fratre en rolle kontakter man styret.01.04.20: Styret vedtar at man kan kun fratre en rolle, ikke ta 
permisjon

55/20 Referat fra utvalgene Hvordan opprette/opprettholde kommunikasjon fra utvalgene? Lukket 01.04.20: Flere medlemmer fra styret er med i de ulike utvalgene.

43/19
Forslag: premiering til de som 
sitter i utvalg/styre

https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=mm#inbox/FMfcgxwBWTDMdVcWLVJJgbqmtWTDfGSB Isabelle Lukket

17.06.2019: forlsag om felles julebord med utvalg og styret.

26.08.19: Finne dato: Tirsdag 19 november. Lener sender 
ut mail.

01.04.20: Isabelle etterspør mer informasjon

1/20 Bedriftsavtale (mat - dugnad)

Opprette bedriftsavtale for SBK for bestilling av mat ved dugnader
https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChJjpbZWHXrdpJkBzV
DzQSQCV Tone Lukket

03.03.20: Tone sjekker opp hvilken avtale som foreligger 
med Pizzabakeren. 13.03.20 - SBK har fakturaavtale. Se 
facebook for mer informasjon. Husk å alltid oppgi navn på 
person som bestiller. 

01.04.20: Tone har opprettet avtale med Pizzabakeren og 
svarer medlem.
02.04.20: Medlem har fått svar via e-mail. 

31/20

Årsberetning + protokoll
Rettelser må kommenteres og sendes ut til medlemmene ref årsmøte 
vedtak:
https://drive.google.com/open?id=1xF75z-
XE0oEb8Gz4zRfnYs0w21ooT4Ph Tone Lukket

03.03.20: Tone går gjennom med regnskapsfører, 
presenterer for styret som deretter sender ut til 
medlemmene

39/20 Reservasjon av hele hallen 
Medlem gjør oppmerkom på at aktivtieter som har "hele hallen" valgte 
ukedager ikke benytter seg av dette:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHMGCPMvCgBtVLGnJRVpWRlcxM Isabelle Lukket

01.04.20: Isabelle spør LP utvalget om det fortsatt er behov 
for HH etter kl.20 på tirsdager

06.05.20: Isabelle svarer medlem.

47/20 Skatt på inntekt for instruktører
Ifølge regnskapsfører er vi pliktige til å oppgi hvem som har tjent over 10 
000 kr per år. Disse er skattepliktige og klubben blir pliktig til å betale arb.
giver avg. /feriepenger/forsikringer etc. Tone Lukket

01.04.20: Tone sender epost til Skatteetaten for å få skriftlig 
bekreftelse på korrekt informasjon

49/20 Jærutstillingen avlyst
Komitèen har spørsmål ang refundering - styret ønsker full oversikt over 
utgifter og inntekter først Tone Lukket

01.04.20: Tone sender epost til utvalgene med forslag om 
75% refundering for alle stevner (ag, lp og rally), med 
svarfrist 2.mai for utvalgene

51/20 Åpne delvis for trening igjen 

Medlem foreslår åpning delvis av området for trening:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHMZQrGMXKVPHrHQNBQqTngTTn Lukket

01.04.20: Avventer veileder fra NKK om oppstart av 
aktiviteter, webansvarlig sjekker opp mulighet for online 
booking.

54/20 Stipe må styres mot flere kontoer Innbetalinger via Stripe blir nå ført mot en konto - 3100. Vi klare ikke å 
skille f. eks mellom kurs og treningsavgift. Tone Lukket

06.05.20: Forslag fra Tone at man kjører kvartalsvis eller 
halvårlig føring av Stripe innbetalinger mot aktuelle kontoer.

56/20
Henvendelse fra medlem ang FB 
moderering

Medlem ønsker å vite hvorfor spesifikt innlegg ble stengt på klubbens FB 
gruppe
https://mail.google.com/mail/u/0/?
tab=om#inbox/FMfcgxwHMZSBksJnJxJCTfDQQDxFLLrW Isabelle Lukket

06.05.20: Isabelle utformer standarisert svar som henviser 
til FB gruppens grupperegler

58/20
Høring angående praktisering av 
fullcertordningen

Høringsdokument tilsendt fra NKK:
https://mail.google.com/mail/u/0/?
tab=om#inbox/FMfcgxwHMsPTHSvxKsfDCMfpxlsJcRhV Lukket

59/20 Instruktørlønn ved kansellert kurs

Kursansvarlig etterlyser retningslinjer for instruktørlønn ved kansellerte 
kurs:
https://mail.google.com/mail/u/0/?
tab=om#inbox/FMfcgxwHMjtDSdfFtrZKtLZwMXMBtcxC

Tone Lukket 06.05.20: Henviser til sak 53/20

62/20 Donere penger til NKK

Forslag fra medlem om å donere penger til NKK:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHNCrgLTKGQrdgDWCMfzRzWksr Isabelle Lukket

06.05.20: Flertall (3 mot 2) for å avvent eventuell 
donasjon/lån til det foreligger mer informasjon

63/20 Sette ut mer agilityutstyr

Forslag fra medlem om å sette ut mer agilityutstyr til bruk:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHNCrhHRLmmSQjTcwSKhBcgZTm Isabelle Lukket

06.05.20: Isabelle svarer medlem at vi følger NHI sine 
retningslinjer.

64/20
Henvendelse fra medlem ang 
kurs

Medlem og kursansvarlig forespør om å arrangere kurs under Korona 
restriksjoner:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHNCsntDzFMHHdkRCxSWHVkSWR Unni Lukket

06.05.20: Unni svarer kursanvarlig at kurs tillates innenfor 
smitteverns reglene.

65/20
Henvendelser fra medlemmer ang 
donasjon til NKK Medlemmer foreslår donasjon til NKK Lukket 06.05.20: Ref sak 62/20

66/20 Innsamling til NKK Medlem foreslår aktiviteter for å samle inn penger til NKK Isabelle Lukket
06.05.20: Isabelle svarer at styret stiller seg positive til 
forslaget og ber om mer informasjon.

68/20 Avklaring kurs og stevner

Agilityutvalget ønsker avklaring for å arrangere stevner og kurs:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHNDBkSgwRNqVThCDGPKsxDvKj Isabelle Lukket

06.05.20: Isabelle opplyser alle utvalg om det tillates å 
arrangere stevner og kurs innenfor smittevernsregler.

69/20 Respitt Medlem forespør om respitt skal arrangeres Isabelle Lukket
06.05.20: Isabelle sender forespørsel inkl SHK veilder til 
agilityutvalget

70/20 Endre reservasjon per uke Beholde eller øke antall tillatte reservasjoner per uke per medlem Isabelle Lukket
06.05.20: Isabelle sender mail til webansvarlig om å øke fra 
3 til 5 per uke.

57/20 Dugnadstimer og kurs Fristen for å levere timer er så tett på årsmøte at neste styre må ta dette. Bertha/Isabelle Lukket
03.03.20: Isabelle legger ut påminnelse om alle medlemmer 
som har nøkkel/ønsker å søke om nøkkel må sende inn 
dugnadslister til respektive utvalg.

58/20 Kjøpe nøkkel

Medlem har betalt inn men har i tillegg dugnadstimer. Mulighet for delvis 
refusjon?
 https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwGCkfcRbcSXZkFlqdlTShLNWxC

Isabelle Lukket 01.04.20: Isabelle svarer medlem 01.04.20: Delvis refusjon er ikke mulig.

56/20 Brønnøysund oppdatering www.brreg.no/hva-onsker-du-a-registrere/ Isabelle 04.03.20 Lukket

03.03.20: Isabelle registrerer styremedlemmer som er 
tilstede på møtet og kontakter resterende i etterkant for 
registrering.

60/19 Desinfisering av området

https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRLmBWWMlbTVKKXTnGMZXxfm https:
//mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRLlrHnCbBPkKkPmmZwFkJGf Lukket

30.09.19: Kan være en god ide for å rengjøre området, men 
samtidig er det en stor risiko for at det kan være skadelig for 
hundene da disse får i seg granulat i forbindelse med 
trening. 

Sende ballen videre til Bente og Veronika for å spørre om 
de kan undersøke mer. 

Styret er veldig positve til forslaget, men det må være trygt 
for hundene. Kanskje ikke så aktuelt ute, men vi bør 
vurdere tiltak inne i hallen. 

2/20

Momskompensasjon

Klubben må søke om MVA kompensasjon
https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/KtbxLvHHnQpWRwrXgGlVKbcH
rkhtHmdgJV Tone 01.06.20 Lukket

03.03.20: Tone sjekker hva som ligger i avtalen med 
regnskapsfører

01.04.20: Tone har startet å fylle ut søknaden og sender 
den inn i god tid

09.06.20: Tone melder den er innsendt.

4/20
SBK historie del 2

Kåre Langhelle har skrevet bok om SBK - ønsker denne skal utgis/legge ut
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDqxMBscbtgtpmjMFZzDHrDksx Styret Lukket

03.03.20: Styret leser gjennom eposten og saken tas opp 
neste møte

20/20
Nye speil i hallen

Ønske om innkjøp av nye speil til hallen:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGCbLTgKVRthHHJnQlXsHfsCxH Isabelle Lukket

03.03.20: Isabelle svarer kom med konkret forslag

40/20 Installere glass i dørene i hallen
Medlem ønsker å installere glass i dørene i hallen:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwDsFcLNpLvPLCpSLdQQvGsPRxL Isabelle Lukket

01.04.20: Isabelle etterlyser prisoverslag fra medlem

53/20 Ubetaling av instruktørlønn ved 
avlyste kurser

Forslår at styret oppdaterer "Avtaler om kompensasjon i klubben" til å 
inneholde et avsnitt hvor klubben tar forbehold om betaling kun for 
avholdte kurs og at det ikke kompenseres for kansellerte kurs. Tone Lukket

06.05.20: Tone utformer avsnitt og legger til i Google Docs 
og informerer kursansvarlig som igjen informerer alle 
instruktører.

55/20 Oppstart kjøring av kunstgress

Bestille kjøring av kunstgress, kreve kjøring flere runder da gresset forblir 
flatt når det kjøres kun 1 runde
https://mail.google.com/mail/u/0/?
tab=om#inbox/KtbxLwGgDrvDBnvNTCMgJCShxrkwDpTqsq

Isabelle Lukket

06.05.20: Samme sak som 52/20

61/20 Forespørsel om lån fra NKK
Hovedstyret ber alle klubber og forbund om lån til videre drift av NKK:
https://mail.google.com/mail/u/0/#search/nkk+l%C3%
A5n/FMfcgxwHMsXXrzQgCsJjMRNlTVSKVHXw Lukket

26.04.20: Sak tatt opp på ekstraordinært styremøte. Vedtak om å ikke 
innvilge lån per dags dato.

68/20 Faktura fra Visma 
Faktura har blitt betalt og abonementer har blitt sagt opp. Konsekvenser 
ikke endelig oppsumert. Det kan fremdeles ligge fakturaer til godkjenning i 
gamelt system.  Tone Lukket

09.06.20: Tone har sagt opp avtalen med Visma og er 
betalt ut året.

69/20
Spørsmål om oppstart av 
fellestrening

LP utvalget etterspør tidspunkt for oppstart av fellestrening:
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHNgkTHfFgbGwdwjvQwBFpJwxGUnni Lukket

09.06.20: Unni svarer LP utvalget (henvisning til FHI og 
mulighet for gruppetrening).

249/18

Utleie av hallen/området Lage standardavtale for utleie av hallen. Starte fra 2019 med dette. Unni Lukket

26.11.2018: Lene lager forslag

01.04.2020: Unni lager forslag

06.05.20: Tone sjekker om all nødvendig info er der for å 
kunne faktuerer eventuell bedrift

09.06.20: Unni oppdaterer ref info fra Tone

11.08.20: Avtale oppdatert og lagt i Google Drive 01.04.19: Lene fikser.

23/20
Hjertestarterskilt

Forslag om å kjøpe hjertestarter skilt:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGCkcKgzghDBDMhKBxHRxDLNPB Isabelle Lukket

01.04.20: Isabelle sender epost til medlem at hun kjøpe inn 
og sende inn utlegg

33/20 Avslutte 180.no abonnement

https://mail.google.com/mail/u/1/#search/irene/FMfcgxwGDNNLdMqhBlhfjcvrrlqlWtdF?projector=1&messagePartId=0.1Tone Lukket

03.03.20: Tone sjekker opp avtale. 13.03.20 e-mail sendt til 
180.no med spm til hvilke tjenester vi betaler for. 

01.04.20: Tone har avbestilt tjenesten men den løper ut 
2020.

11.08.20: Tone har fått bekreftet av 180.no at oppsigelsen 
foreligger (trer i kraft fra oktober)

42/20 Rydding av lager
Hva skal kastes? Isabelle Lukket

01.04.20: Isabelle videresender forespørselen til alle utvalg

09.06.20: Isabelle purrer utvalgene om rydding

48/20 Agilityregler på høring KG Agility utformet forslag til nye relger - videresendt Agilityutvalget og må 
ha svar for videresending innen 20.juni Isabelle Lukket

52/20 Kjøring av kunstgress Medlem foreslår kjøring av kunstgress når området er stengt:
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/QgrcJHsHkxPkCQGWmhfvjXVRpmtWPsJxRfBIsabelle Lukket

09.06.20: Isabelle sjekker opp utstyr og ber om svar fra 
kunstgress ekspert

57/20

Gressklipper er ødelagt
Ansvarlig for klipping av gress melder gressklipper er ødelagt:
https://mail.google.com/mail/u/0/?
tab=om#inbox/FMfcgxwHMjmHkkptMZWbNmQWdKMNJMpg

Vaktmester Lukket

06.05.20: Isabelle svarer klippeansvarlig at hun kan 
kontakte vaktmester for reperasjon/innkjøp av gressklipper.
09.06.20: Unni purrer opp vaktmester om innkjøp
11.08.20: Gressklipper kjøpt inn.

60/20 Dugnad
Spørsmål fra dugnadsansvarlig om gjennomføring av dugnad under 
COVID-19 restriksjoner:
https://mail.google.com/mail/u/0/?
tab=om#inbox/FMfcgxwHMsZhlDPLZNXJgTKnVvRpdPdM Isabelle Lukket

06.05.20: Isabelle etterspør arbeidslister fra 
dugnadsansvarlig

11.08.20: Dugnad gjennomført 30.07.20

67/20 Spørsmål ang SBK og NKK
Spørsmål fra medlem om SBK og NKK:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHNCwJWNpMMxBGdHfXmMmHLfDq Lukket

06.05.20: Vilde svarer medlem.

71/20 Tilbakebetaling til Frifond
Viser til e-mail korrespondanse med Marie Gjerde hvor hun ønsker at vi 
tilbakebetaler ca 10 000. Vi trenger underlag for en slik utbetaling. Har 
purret uten å få respons. 22.06.20 ble 9 247 kr utbetalt til Frifondet. Tone Lukket

75/20 Dataansvarlig som rolle
Medlem foreslår å opprette rolle "dataansvarlig":
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwJWXSssnrqvTGhxtMKwGjxLCQZ Isabelle Lukket

11.08.20: Styret ønsker ikke å opprette flere roller for 
øyeblikket. Isabelle svarer medlem.

80/20 Kursansvarlig honnorar
Presisering av hva som gjelder ved avlyste kurs/avmeldinger osv
https://mail.google.com/mail/u/0/?
tab=cm#inbox/FMfcgxwHNqNpNPrtLCJcDjjPWsCwVqKrFor Isabelle Lukket

11.08.20: Isabelle kontakter kursansvarlig og oppgir at hun 
beholder honnoraret ved avlyste kurs 11.08.20: Kursansvarlig mottar honorar ved avlyste kurs

248/18 Bestilling av flere nøkler

Vi har behov for flere nøkler - skal vi bestille eller opprette nøkkelboks 
utenfor slik som Rally og AG? Også skrive navn på boksene slik at det er 
lettere å vite hvilken som er hvilken. Husk å endre kode ofte. Vilde Lukket

26.11.2018: Linda sjekker opp

26.08.19: Må begynne å sjekke dugnadstimene, og 
eventuelt kreve inn nøkler.

01.04.20: Unni følger opp Bertha

06.05.20: Unni snakker med Bertha om hun behøver hjelp

01.04.19: Linda sender liste til Bertha over hvem som har nøkler. 

03.03.20: Bertha oppdaterer lister og holder i det.

09.06.20: Vilde overtar som nøkkelansvarlig.

15.09.20: Vilde sender oppdatering av tekst for nettsidene i forhold til 
"hvordan få nøkkel til området".

36/20 Championatskjold

Medlem vil tydeligjøre regler omkring søknad for championatskjold
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwGDWwJbvwfSLzDkgJWlldFPNnM?
compose=jrjtXSnhLvNNQMpslrtnsLpdCSfWmjpQlBvbSRZFbrMcCWtzBbP
PLZNrXWKMXctnjqrbBXfr Isabelle Lukket

01.04.20: Isabelle etterlyser løsning/forslag til regler fra 
medlem

50/20 Vask av toaletter

Kan vask av toaletter gjøres på dugnad = en nøkkel / to nøkler? Klubben 
bør prøve å få mest mulig av driften over på dugnad Isabelle Lukket

01.04.20: Isabelle sender epost til utvalgene

06.05.20: Bertha; hvem har dugnadsnøkkel for toalettvask?

09.06.20: Isabelle legger ut på SBK gruppen, hvem ønsker 
dugnadsnøkkel? Vask hver 14 dag, i forkant og etterkant av 
stevner

11.08.20: Vilde har kontaktet person ansvarlig for vask og 
den har fått utlevert nøkkel

74/20 Betaling for dugnad
Medlem spør om mulighet for 1/2 år fremfor 1 år betaling for nøkkel:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHNgkTbcXNjWXtrQhHHrmMXfTh Vilde Lukket

15.09.20: Vilde svarer medlem

77/20 Alarm til bygg Vi bruker i dag ca 12 000 kr i året på alarm. Har vi brukt for denne 
tjenesten? Tone Lukket 11.08.20: Alarm til bygget blir sagt opp 01.01.21

81/20
Oppstart fellestreninger Isabelle

Lukket
11.08.20: Fellestrening starter uke 34, utvalgene informeres 
av Isabelle, minne om smittevern hensyn. Booking av 
trening beholdes til en viss grad. 11.08.20:  Booking av trening beholdes på utvalgte dager/tidspunkt.

82/20 TV og gulvbelegg Det står en gammel tv på lageret og to ruller med gammelt gulvbelegg på 
lageret til Jærutstillingen. Kan dette kastes? Unni

Lukket
11.08.20: Unni sjekker om tven fungerer og eventuelt gir 
bort

15.09.20: Unni kvitter seg med TV og gulvbelegg

92/20 Forespørsel om utleie av hall

Polarhundklubben forespør om å leie hall 28.-29.november Isabelle

Lukket
15.09.20: Styret avslår forespørsel om utleie. Isabelle ber 
webansvarlig om å oppdatere nettsiden "Utleie av banen" 
til: For forespørsler om utleie, vennligst ta kontakt med 
styret på sbk.styret@gmail.com

93/20 Booking av hall til LP kurs
LP utvalget ønsker å booke hallen fredag for klargjøring samt lørdag og 
søndag for kurs 7.-10.mai
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwJXpPkXKHmPRtKvBGxZmnSJXvb Isabelle

Lukket 15.09.20: Styret ønsker ikke at hallen bestilles mer enn 
nødvendig og at det er likt for alle grener som arrangerer 
kurs.

94/20 Booking av hall til lag trening
Medlem forespør om å booke hallen til trening for lag til NM
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwJXpSClnBDlCQvDgDMCHFVvcxJ Isabelle

Lukket 15.09.20: Styret stiller seg positivt til tiltaket, hallen vil være 
tilgjengelig for lag trening kl.09-15 31.10.20

95/20 Booking av hall til ag stevne Agilityutvalg forespør booking av hall 13.nov fra kl.17 til uoffsiellt ag stevne Unni Lukket 15.09.20: Styret godkjenner

100/20 Styret skal godkjenne 
reservasjoner

Webansvarlig forespør om styret kan informere utvalgene at det er styret 
som godkjenner reservasjoner Isabelle Lukket 15.09.20: Isabelle kontakter webansvarlig og informerer 

utvalgene

13/20

Gjerder

https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmrdXCCFsNscGdMnRkPbfBbV

Systemsikring (har satt opp gjerde rundt hundelufting) har vært på befaring 
og komt med følgende tilbud: https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwJXVMdjCqhljKMbwPrQJnpMZTn Tone Lukket

03.03.20: Unni legger ut på Mittanbud for å skaffe 
prisoverslag

06.05.20: 1 firma har oppgitt de ønsker å komme på 
befaring og Unni undersøker om flere firma kan komme på 
befaring 

09.06.20: TIlbud fra 1 aktør på 233 000,-, Unni innhenter 
tilbud fra 2 aktører til

11.08.20: Foreløpig kun tilbud fra 1 aktør, Unni jobber for å 
innhente flere, eventuelt be om hjelp fra medlemmene

15.09.20: Tone overtar for Unni - dialog med System 
Sikring for videre avtale om dato og signering av tilbud.

Systemsikring (har satt opp gjerde rundt hundelufting) har 
vært på befaring og komt med følgende tilbud: https://mail.
google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwJXVMdjCqhljKMbwPrQJnpMZ
Tn

15.09.20: Styret vedtar å benytte System Sikring. Prisoverslag på ca 
560,- per meter eks mva (inkludering fjerning av gammelt og 
installasjon av nytt gjerde).

72/20 Corona - økonomisk støtte 
søknad nr. 2 Vi må planlegge for ny søkerrunder dersom dette blir aktuelt. Alle utvalg 

fikk e-mail med informasjon 29.07.20. Frist for tilbakemelding til felles 
søknad er 01.09.20. Tone Lukket

09.06.20: Tone sender epost til utvalgene om estimat på 
tapt inntekt

15.09.20: Tone har sendt inn søknad - Jærutstillingen og 
Agilitystevne som søkes støtte for

28.10.20: Støtte er mottatt, sum 87 000,-

76/20 Sponsoransvarlig trekker seg

Sponsoransvarlig trekker seg fra rollen sin:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHNqMgLmJRPhfbhbftskHGFdNq

Rolleoversikt: https://docs.google.
com/spreadsheets/d/17XS82qE9NxairkDyB8_StNbDqA89sE2QfOIsWCMv
7AM/edit#gid=0 Sanna Lukket

11.08.20: Rollen legges ut på FB og informasjon om 
loddtrekning ved flere interesserte

15.09.20: Sanna informerer ny sponsoransvarlig via epost 
om ansvarsområder

28.10.20: Sanna har hatt møte med sponsoransvarlig og 
premiekomitèen - ønsker bedre kommunikasjon mellom seg 
og utvalgene. Oppmuntres til å ta kontakt medutvalgene.

79/20 Rollebeskrivelser
Definere roller og hvilke ansvarsområder disse har
https://docs.google.
com/spreadsheets/d/17XS82qE9NxairkDyB8_StNbDqA89sE2QfOIsWCMv
7AM/edit?usp=sharing Sanna

Lukket

86/20 Ny sponsoransvarlig
Rolleansvarlig (Sanna) må sørge for handover fra gammel til ny 
sponsoransvarlig samt gjennomgang av ansvarsområder for 
sponsoransvarlig ref rolleoversikt. Dette gjelder også for ansvarsområder 
for premiekomiteen. Sanna

Lukket

89/20 Bruk av klubbens område som 
lufteområde

Styret har mottatt klager om medlemmer som benytter klubbens område 
som lufteområde. Isabelle Lukket 15.09.20: Styret sender epost til medlemmene det gjelder 

for å minne om regler for bruk av klubbens området.

90/20 Forespørsel om doble 
dugnadstimer

Medlem spør om å arrangere dugnad med doble dugnadstimer
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwJXpNbCzsVgzwHwMZZnzlrQWpk Isabelle

Lukket 15.09.20: Styret svarer det ikke deles ut doble 
dugnadstimer

91/20 Utvidelse av tidspunkt for 
booking av trening

Medlem ønsker utvidelse av reservasjonstidspunkt for trening
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwJXpNbpTrxvHgrhCLjrFJVgptB Isabelle

Lukket 15.09.20: Styret svarer at det ikke er mulig grunnet ulike 
tidspunkt for fellestrening.

97/20 Oppmuntre til kursvirksomhet Oppmuntre medlemmer til å stille som instruktør fordi vi trenger penger Unni Lukket 15.09.20: Unni legger ut på FB gruppen

99/20 Informere utvalgene om 
nødvendige innkjøp/reperasjoner Unni Lukket 15.09.20 Unni informerer utvalgene

101/20 Rallylydighetsutvalget ønsker 
rosetter

Sanna kontakter premiekomiteen og den nye sponsoransvarlige for å 
avklare ansvarsområder. Sanna Lukket

106/20 Problemer med lås AG side Medlem melder om stri lås på ag siden Lukket 28.10.20: Medlem har smørt låsen
113/20 Sponsoransvarlig har spørsmål Se spørsmål fra sponsoransvarlig Sanna Lukket

85/20 Innsjekk for trening
Vurdere behovet for innsjekk av trening etter smittesporing ikke lengre er 
nødvendig. Med reservasjon av trening og lite bruk av innsjekk funksjonen 
tidligere gjør den ikke nødvendig? Isabelle

Lukket

15.09.20: Avventer COVID-19 situasjonen for eventuelle 
justeringer ut året. Isabelle sender mail til webansvarlig om 
å fjerne innsjekk funksjonen.

28.10.20: Isabelle informerer rallyutvalget om avsluttet 
ordning samt ber webansvarlig om å fjerne helt fra nettsiden

87/20 Ventilasjonssystemet behøver 
tilsyn/service

Hvor lenge er det siden systemet hadde tilsyn? Unni

Lukket
15.09.20: Unni sjekker opp merke og kontakt informasjon 
for anlegget. 
01.12.20: Unni hadde oppsyn med service, fjernkontroll er 
nå på plass (henger på veggen på agilitysiden)

96/20 Vedlikeholdsplan av anlegget

Vi bør lage en vedlikeholdsplan for anlegget - langsiktig/kortsiktig: rensing 
av dekket, maling av hall, rensing av takrenner, service varmepumpe etc. 
Denne skal også danne grunnlaget for budsjettering årlig og langsiktig. 
https://docs.google.
com/spreadsheets/d/1CXeAIVvwp2FqcoIkWlqYwkxKT6MeMP52/edit#gid=
250452500 Tone

Lukket

15.09.20: Tone lager et utkast som gjenomgås på neste 
møte

102/20 Budsjett 2021 Mal for budsjett 2021 Tone Lukket 15.09.20: Tone lager en mal som sendes til utvalgene for å 
sette opp budsjett 2021

105/20 Felles utvalgsmøte Styret inviteres til felles utvalgs møte Vilde Lukket 28.10.20: Vilde stiller på felles møte
108/20 Mengde granulat Medlem melder om det er for mye granulat i hallen Lukket 28.10.20: Planer om nytt kunstgress legges
109/20 Varmpepumpe temperatur Medlem melder om det er veldig varmt foran varmpepumpene Unni Lukket 01.12.20: Temperaturen er nå satt til 20 grader
110/20 Minimumsalder for valpekurs Medlem spør om minimums alder for deltakelse på valpekurs Isabelle Lukket 28.10.20: Isabelle svarer medlem

111/20 Krav om instruktørkurs Instruktør spør om krav for "godkjent instruktør" vs "ikke godkjent 
instruktør" Isabelle Lukket 28.10.20: Instruktørkurs kreves

118/20 Rallylydighetstevner 2021
Reservasjon av området
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjKqwwLqPmgXrWStFQRXRNjPB

Unni Lukket

01.12.20: Januarstevnet tildeles HO, mars og november 
vurderes ved nærmere anledning - Unni svarer

06.01.21: Unni sender mail til webansvarlig. Januarstevnet 
er flyttet til april, Unni informerer webansvarlig, spør om 
marsstevnet

Vedtak fattet 01.12.20: 

HO reserveres for RL stevne Januar, mars og november vurderes ved 
nærmere anledning

Vedtak fattet 06.01.21:
Januarstevnet flyttes til april

123/20 Nøkkel til lyskaster borte
Medlem mistet nøkkel under rampen til klubbhuset
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjdxfZbDNkxfZDnHFHPDTNbrR Isabelle

Lukket
01.12.20: Nøkkel funnet - Isabelle svarer medlem

267/18 Temperatur i hallen Få det varmere i hallen - hvor er fjernkontrollen? Unni Avsluttet

17.12 Spør vaktmester. Nina sendt mail
01.04.19: Linda sender ny mail til vaktmester.

26.08.19: Spørre på siden om noen vet hvor den er.

01.04.20: Unni sender forespørsel til vaktmesteren om å 
finne fjernkontrollene, eventuelt sjekke pris på nye

06.05.20: Unni sjekker med Johnny Aas om merke/type 
varmepumper

11.08.20: Unni kontakter vaktmester slik hun kan kontakte 
leverandør av pumpene for bestilling av fjernkontroll.

15.09.20: Unni purrer på vaktmester.

28.10: Unni har bestilt service ved Gjesdal Blikk - innen 
november

06.01.20: Unni overvar service til Gjesdal Blikk. fått montert 
ny fjernkontroll, fremdeles litt varmt, følge med på dette. 

Avsluttet 

15/21 Uoffisielt rallystevne
Rallyutvalget ønsker styrets godkjenning for å gå i gang med planlegging 
av uoffisielt rallystevne; https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkbrQBPfHJbGfwkHwcWvJWLzp 

Isabelle Lukket
Isabelle har svart rallylydighetsutvalget at det er ok 
ettersom de selv avvgjør hvordan egne treningstider 
organiseres og hva som arrangeres innenfor disse.

88/20 Nedre aldersgrense for kurs
Kursansvarlig foreslår 14 år som nedre aldersgrense for kurs.
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwJXpNbCwdSXHrCvWHxClxPKlSJ

Isabelle Lukket

15.09.20: Isabelle ber kursansvarlig om å sjekke Mattilsynet 
og NKK sine retningslinjer.

06.01.21: MT sier 16. Isabelle informerer kursansvarlig om 
vedtak. 

Vedtak 06.01.21:

Nedre grense for å delta uten foresatt er 16 år.

114/20 Årsmøte rapporten

Kursansvarlig innrapportering for kurs
Fordeling av årsrapport oppgaver
Årsmøte dato Lukket

01.12.20: Isabelle følger opp utvalgene
Tone fyller inn budsjett, regnskap og klargjør eventuelle 
vedlegg
Unni skriver innledning og planer for 2021
Vilde skriver inn forslag fra medlemmer
Sanna skriver inn kandidater og eventuelle presentasjoner

06.01.21: Oppgavene må være utført innen 31.01.21

Årsmøte 23.februar kl.1800

117/20 Gjestetrening
Medlem spør om regler omkring gjestetrening
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjKmWKWsnFHjmcSWCpRLkMmpk

Unni (og 
Tone)  Lukket

06.01.21: Tone lager vippsløsning, Unni informerer Kine. 
Unni lager oppdatert tekst og sender til webansvarlig. 
(Huske at gjester må alliere seg med medlemmer, som 
også vil være de som foretar bookingen). 

Vedtakt fattet 06.01.21: 

Området kan bookes for trening for tilreisende i forbindelse med 
stevner o.l. (Med forbehold om at området er åpent) Pris: 100,-

124/20 Dugnad
Dugnadsansvarlig har spørsmål om gjennomføring av dugnad
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjTMNlNTXCmvMQCqPSqnQBXnB

Vilde Lukket

01.12.20: Sanna kontakter dugnadsansvarlig om tidspunkt

06.01.21: Informasjonen må ut til medlemmer; Vilde lager 
FB-post og et forslag til webansvarlig til 
nettsideoppdatering.

Vedtak fattet 06.02.21:

Alle medlemmer må føre dugnadstimer, start 01.02.2021. Fra 2021 
gjelder rollene for et år, og styret må ha en mail 01.12 gjeldende år om 
medlemmet ikke ønsker å sitte påfølgende år. 

2/21 Hjelp med regnskap
Medlem ønsker å hjelpe klubben med regnskap
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjxFDBQDsTvNVHppPJmWflxfj 

Tone Lukket

06.01.21: Styret ser ikke behov for å føre regnskap per 
utvalg, holder kostnadene for regnskap til et minimum. 
Styret ønsker eksterne økonomiansvarlige. Vi har gode 
budsjetter.  

06.01.21: Tone svarer medlem

3/21 Søknad om dommerutdannelse
Medlem trenger anbefaling av styret for å søke på dommerutdannelse
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjxGMVXHSbpqVXCsMfdSsjlrQ 

Unni Lukket 06.01.21: Unni skriver denne

4/21 Reservasjon av hallen
Medlem ønsker å reservere hall 9.10/10.10 kl 9-17 for agilitykurs
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkHbddJdSMFTMzkhTqfnHkcXq

Isabelle Lukket 06.01.21: Isabelle informerer webansvarlig om at styret sier 
ja til kurs

Vedtak fattet 06.01.21:

Reservasjon av HH godkjennes

6/21 Sponsorsansvarlig
Medlem ønsker å bli sponsoransvarlig: https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Sanna+(Roller)
/FMfcgxwKkbhCNFPrWZjzsZZNMSBvjdWT 

Sanna Lukket 04.02.21: Sanna informerer medlem
Vedtak 03.02.21: 

Ida Iren Kleppa som sponsoransvarlig

7/21 Lydighetsstevne LP måtte avlyse stevnet sitt og søker om nytt; https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkbjKwBSSdfHqjfpWdzMjSVjs Unni Lukket Unni informerer LP utvalget at dato er godkjent

Vedtak 03.02.21: 

LP stevne godkjennes 7.mars

9/21 Vaktmester Medlem ønsker å bli vaktmester; https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkblddPLGdKDBLGqkkZTrcHQW Sanna Lukket Sanna informerer medlem

Vedtak fattet 03.02.21: 

Linn Tjøtta som vaktmester

12/21 Bookingregler

Medlemmer etterspør tydeligere retningslinjer for booking for medlemmer 
uten nøkkel; 
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkblgCQTqQqcbhNzzsBRvpKlg 
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwKkRMtlHSJvQBQrjcRqkdbdbCV
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwLsJznWgkKbKMqCllLxkbFmksq

Isabelle Lukket

04.02.21:
Isabelle informerer webansvarlig om endring inkl: Styret 
jobber stadig med forbedring av bookingsystemet for å 
møte medlemmenes ønsker og behov, og velger derfor å 
prøve ut disse nye reglene for å lette på trykket.

Vedtak fattet 03.02.21:

Hvert medlem kan trene 2 ganger ila uken, hvorav maks 1 av de 2 
treningene kan foregå i "kjernetid" (man-tor kl.15-21). Kun medlemmer 
med nøkkel, kan booke trening MEN mot dugnadstimer kan man 
medbringe/invitere medlemmer (på Facebook) uten nøkkel på 
treningen. 

14/21 Booking og dugnad
Medlem ønsker å foreslå en ordning som kan lette litt på både 
bookingproblematikk og dugnadsproblematikk; https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkbqHRLnmkTxRdpPkqZKHPjnF 

Lukket Se sak 12/21

21/21 Booking uten nøkler, booke lp-
side til ag

Medlem foreslår at styret bestemmer retningslinjer for booking uten nøkkel 
og for å trene ag på lp-siden; https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLsJzmRLChkhbPXHccXhnTQfMW 

Isabelle Lukket Isabelle informerer webansvarlig om å oppdatere booking regler

Vedtak fattet 03.02.21:

LP siden kan bookes til AG trening man-tor frem til kl.15, årsaken til 
denne endring er for å lette på trykket for AG siden, dette er en 
prøveordning som vil evalueres fortløpende. AG siden har fortrinnsrett 
på hinderparken.

13/21 Agilitykurs Medlem ønsker å avholde agilitykurs 20.-21.03; https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkbnwBGhbnxHPrrrJJPHtVvjx Isabelle Lukket Isabelle informerer medlem

Vedtak 03.02.21: 

Styret godkjenner dato

16/21 Dugnadstimer og nøkkelkjøp
Medlem ønsker å endre regler i forbindelse med dugnadstimer og 
nøkkelkjøp for 2021: https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkbrQSxTtrcgMWScNvzHgJRhR 

Vilde Lukket Vilde informerer medlem om nåværende regler og det ikke 
vil være endring i disse.

17/21 Sponse banedesignkurs
Medlem er tatt opp som dommerelev i agility og lurer på om klubben 
sponser kurs: https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLsJtBglNjJrgVXVbNLdHVzgrN 

Unni Lukket Unni kontakter dommerelevene og informerer om vedtak

Vedtak fattet 03.02.21: 

Styret vedtar å sponse 1/2 dommerutdannelsen (for medlemmer som 
deltar på NKK dommerutdannelse) mot 1 konkurransetrening (i hele 
hallen) som vil være åpen for alle medlemmer.

18/21 Dugnadstimer, agilityutvalget Agilityutvalget ønsker å vite om dugnadstimer for 2020 blir redusert; https:
//mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkbjLjVRLBphRKsZFxTMdZplb Vilde Lukket Vilde svarer AG utvalget om vedtak fattet i sak 12/21

19/21 Dugnadsansvarlige

Flere medlemmer har melt seg som dugnadsansvarlige; https://mail.
google.com/mail/u/1/#label/Sanna+(Roller)
/FMfcgxwKkbrQKbxGGZHqtwkTrwWWMsnC   , https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Sanna+(Roller)
/FMfcgxwKkbrQSrqkbxxPfkSmJzmQvqSJ  og https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Sanna+(Roller)
/FMfcgxwKkbrQKfPVjkQzgkkPdkhBcLCN  

Sanna Lukket Sanna informerer medlemmer
Vedtak fattet 06.01.21: 

Sidsel Nesse som dugnadsansvarlig

20/21 Kursansvarlige

Flere medlemmer har meldt seg som kursansvarlige; https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Sanna+(Roller)
/FMfcgxwKkbrQKhdLTvvsBcccVzlQBZDs  og https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Sanna+(Roller)
/FMfcgxwKkbrQTBmdfKMFHjGVwHsHbTMM og https://mail.google.
com/mail/u/1/#label/Sanna+(Roller)
/FMfcgxwLsJxdZJMspNRbcNtnCwXMxcQc 

Sanna Lukket Sanna informerer medlemmer
Vedtak 03.02.21: 

Nicky Schram som kursanvarlig

22/21 Støsand og strøsandkasse

Til tider er det såpeglatt utenfor området vårt. Kommunen vil ikke sette opp 
sandkasse med strøsand. Foreslår vi kjøper en kasse og har denne inne 
på vårt område. Kassen koster ca 5 ooo kr. 
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#search/stavanger+kommune/QgrcJHrtrSpxgVcjMMthnWTLL
HRsCnsjMmB

Tone Lukket Tone informerer vaktmester og kjøper inn sandkasse
Vedtak 03.02.21: 

Innkjøp av sand og kasse godkjent

5/21 Agility stevner 2021 - plan B 
Agility utvalget har planlagt å bruke mange utelandske dommere ved 
stevnene i 2021. Har utvalget en plan B dersom disse ikke får mulighet til å 
reise til Norge? Kan vi ha norske dommere i backup slik at vi har større 
sannsynlighet til å gjennomføre stevnene?

Unni Lukket
06.01.21: Veldig ønskelig at stevnene kan gjennomføres 
med norske dommere i backup. Unni gå i dialog med 
utvalget. 

26/21 Dugnadstimer
Medlem foreslår å redusere antall dugnadstimer for 2020 og 2021:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwKkbqGxZjXXKZMhHndwTLkMmZB

Vilde Lukket Vilde informerer webansvarlig og utformer tekst til web og 
FB

Vedtak fattet 03.02.21:

Dugnadstimer for 2020, altså for nøkkel i 2021 reduseres fra 30 timer, 
til 15 timer. Vedtaket gjelder KUN for 2020. Prisen per nøkkel blir 
stående slik den er.

22/21 Aniport reklame

Medlemmer spør om regler for privattimer på SBK:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwLsJznNLTkhKjSLvtxGDtPqpdK
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwLsJznNMchDrRdnxnRCdZfKWxJ

Isabelle Lukket Legges ut på FB og nettside

Vedtak 03.02.21: 

Medlemmer av klubben har ikke lov å avholde PT timer for ikke-
medlemmer. Gjestetrening er fortsatt tillatt, men ikke med PT time 
som formål.

1/21 Booking av området til agilitykurs
Agilityutvalget ønsker å booke området 28.-29. april
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjxBlPtnMDwfPJCcZHplHWPdC 

Unni (og 
Tone)  Lukket

06.01.21: Må avklares: inne, ute? Pre-agility-kurs? Må 
informere rallyutv, utsttrening og også informere 
webansvarlig. Dialog med kursansvarlig? 

Kurs avlyst

https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=om#inbox/FMfcgxwCgpWhCHdVVXbdjqNPDsPBRBzm
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=om#inbox/FMfcgxwCgpWhCHdVVXbdjqNPDsPBRBzm
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJfNTxKLdQlFbQBSBqVbFBjx
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJfNTxKLdQlFbQBSBqVbFBjx
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJfNTxKLdQlFbQBSBqVbFBjx
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJfNTxKLdQlFbQBSBqVbFBjx
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJfNTxKLdQlFbQBSBqVbFBjx
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJfNTxKLdQlFbQBSBqVbFBjx
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJfNTxKLdQlFbQBSBqVbFBjx
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJfNTxKLdQlFbQBSBqVbFBjx
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJgWNDQPzpKjFwPnRVmxGWhW
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJgWNDQPzpKjFwPnRVmxGWhW
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJgWNDQPzpKjFwPnRVmxGWhW
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJgWNDQPzpKjFwPnRVmxGWhW
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJgWNDQPzpKjFwPnRVmxGWhW
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJgWNDQPzpKjFwPnRVmxGWhW
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJgWNDQPzpKjFwPnRVmxGWhW
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwChJgWNDQPzpKjFwPnRVmxGWhW
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwCgCVwWvtQZpthPMgqpQGGplCT
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwCgCVwWvtQZpthPMgqpQGGplCT
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwCgCVwWvtQZpthPMgqpQGGplCT
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwCgCVwWvtQZpthPMgqpQGGplCT
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwCgCVwWvtQZpthPMgqpQGGplCT
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwCgCVwWvtQZpthPMgqpQGGplCT
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwCgCVwWvtQZpthPMgqpQGGplCT
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwCgCVwWvtQZpthPMgqpQGGplCT
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/QgrcJHsbgXzPZQGkNNPBkMdBDPWvsBnHCmL
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/QgrcJHsbgXzPZQGkNNPBkMdBDPWvsBnHCmL
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/QgrcJHsbgXzPZQGkNNPBkMdBDPWvsBnHCmL
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/QgrcJHsbgXzPZQGkNNPBkMdBDPWvsBnHCmL
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/QgrcJHsbgXzPZQGkNNPBkMdBDPWvsBnHCmL
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/QgrcJHsbgXzPZQGkNNPBkMdBDPWvsBnHCmL
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/QgrcJHsbgXzPZQGkNNPBkMdBDPWvsBnHCmL
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/QgrcJHsbgXzPZQGkNNPBkMdBDPWvsBnHCmL
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwCgLxBpJMSmxnWFgxNgNXJNFTr
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwCgLxBpJMSmxnWFgxNgNXJNFTr
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwCgCTnfvLdxnffXbwhZFrMnsWV
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwCgCTnfvLdxnffXbwhZFrMnsWV
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfxvRMSRltKFwspDfMJhsXfp
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfxvRMSRltKFwspDfMJhsXfp
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfsLJrvpLqfJvqZlNbDxpdGf
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfsLJrvpLqfJvqZlNbDxpdGf
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfrBnjjBFqdzZcjgMWNSDTtC
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfrBnjjBFqdzZcjgMWNSDTtC
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfrBnjjBFqdzZcjgMWNSDTtC
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfrBnjjBFqdzZcjgMWNSDTtC
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfrBnjjBFqdzZcjgMWNSDTtC
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfrBnjjBFqdzZcjgMWNSDTtC
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgfrBnjjBFqdzZcjgMWNSDTtC
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgVRHnmbJgtbjCqCFHLCQNKsz
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgVRHnmbJgtbjCqCFHLCQNKsz
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgVRHnmbJgtbjCqCFHLCQNKsz
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgVRHnmbJgtbjCqCFHLCQNKsz
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgVRHnmbJgtbjCqCFHLCQNKsz
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgVRHnmbJgtbjCqCFHLCQNKsz
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgVRHnmbJgtbjCqCFHLCQNKsz
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxwCgVRHnmbJgtbjCqCFHLCQNKsz
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=om#inbox/FMfcgxwCgpXpbTwHNjdzHqZWKQsWPVrP
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=om#inbox/FMfcgxwCgpXpbTwHNjdzHqZWKQsWPVrP
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChJnRvqWxgTlHHLTlKplNSwQf
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChJnRvqWxgTlHHLTlKplNSwQf
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChJnRvqWxgTlHHLTlKplNSwQf
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSGQDRvPBGRpKNKdSfPzmzDq
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSGQDRvPBGRpKNKdSfPzmzDq
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSGQDRvPBGRpKNKdSfPzmzDq
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSGRSMKlBDXnkNjbSjLZWWQd
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSGRSMKlBDXnkNjbSjLZWWQd
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSGRSMKlBDXnkNjbSjLZWWQd
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDqnfMwgDlCZDqHjhrBcprCjvd
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDqnfMwgDlCZDqHjhrBcprCjvd
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDqdzpzNmWSpjsrgGbVFqdncZB
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDqdzpzNmWSpjsrgGbVFqdncZB
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRVznZvtHjBtnbhCJTNTKXGX
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRVznZvtHjBtnbhCJTNTKXGX
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRLmBdDDqtBtrVzBzDbVQZMN
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRLmBdDDqtBtrVzBzDbVQZMN
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSHbdxxcMhlRfffHKtDWjnGX
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSHbdxxcMhlRfffHKtDWjnGX
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwChSHbdxxcMhlRfffHKtDWjnGX
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrHlsTWXsQrDHTvWFctXcdWXz
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrHlsTWXsQrDHTvWFctXcdWXz
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRSjVqnsgVcDsFJrMpjvNLbW
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrRSjVqnsgVcDsFJrMpjvNLbW
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDqxQczXtvLnvghlCHfZJvKGbW
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDqxQczXtvLnvghlCHfZJvKGbW
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDrcBWcbTmmkztSlnpCRpFhGrQ
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDrcBWcbTmmkztSlnpCRpFhGrQ
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrtvhGkrKWKLfZRlTSfWmHCJC
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwDrtvhGkrKWKLfZRlTSfWmHCJC
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#search/else.kristin%40lyse.net/FMfcgxwGCtJwqjsvnjTZbBVbKQkLsBbb
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#search/else.kristin%40lyse.net/FMfcgxwGCtJwqjsvnjTZbBVbKQkLsBbb
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwDqTfZnXDTGmwJppwGVQSzqbbZ
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwDqTfZnXDTGmwJppwGVQSzqbbZ
https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgxwDqTfZnXDTGmwJppwGVQSzqbbZ
https://mail.google.com/mail/u/0/?ogbl#inbox/FMfcgxwDrbnzmxjBQdfPdmWjDjSpmxnG
https://mail.google.com/mail/u/0/?ogbl#inbox/FMfcgxwDrbnzmxjBQdfPdmWjDjSpmxnG
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmpLSqHjVZtKMklxmwHlfZsx
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmpLSqHjVZtKMklxmwHlfZsx
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmrdhfGxxccvcdmKbHRGMjvX
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmrdhfGxxccvcdmKbHRGMjvX
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmqTVgFflDBvdbPTsMnFmksw
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmqTVgFflDBvdbPTsMnFmksw
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=om1#inbox/FMfcgxwGCkkFmslQjnrWzhrFRhVhdJvc
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=om1#inbox/FMfcgxwGCkkFmslQjnrWzhrFRhVhdJvc
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwCgpXpbTwHNjdzHqZWKQsWPVrP
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwCgpXpbTwHNjdzHqZWKQsWPVrP
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgxwGDNWRSslSRPxLFmDPnlvHPHhM
https://mail.google.com/mail/u/4/#inbox/FMfcgxwGDNWRSslSRPxLFmDPnlvHPHhM
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/KtbxLvgpqDChrnhbrRbfsrWqQpjxwbjWqV
https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/KtbxLvgpqDChrnhbrRbfsrWqQpjxwbjWqV
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmlsGTCmJXPskHqGrflFDDfm
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmlsGTCmJXPskHqGrflFDDfm
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwBWTDMdVcWLVJJgbqmtWTDfGSB
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwBWTDMdVcWLVJJgbqmtWTDfGSB
http://www.brreg.no/hva-onsker-du-a-registrere/
https://mail.google.com/mail/u/1/#search/irene/FMfcgxwGDNNLdMqhBlhfjcvrrlqlWtdF?projector=1&messagePartId=0.1
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkHbddJdSMFTMzkhTqfnHkcXq
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkHbddJdSMFTMzkhTqfnHkcXq
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkHbddJdSMFTMzkhTqfnHkcXq


73/20 Innkalling RS NKK
Årets representantskapsmøte (det 59.ordinære) vil bli avholdt lørdag 28.
november og søndag 29. november på Quality airport hotel Gardermoen

Forspørsel fra NKK Rogaland om uttalelse fra klubbene på sakene

Isabelle Lukket 28.10:20: Styret stiller seg negative til forslaget om å øke 
medlemsavgiften til NKK 

8/21 Leder i agilityutvalget Agilityutvalget står uten leder og ber styret finne leder: https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjBRFQShLjKqpXHPfqFXqKTlc Isabelle/Unni Lukket

Isabelle møter på utvalgsmøtet for dialog med 
medlemmene for å finne en god løsning

09.03.21: Unni kontakter utvalgene og ber de oppdatere 
styret og webansvarlig med utvalgsmedlemmer

Vedtak fattet 09.03.21:

Kathrine Vestersjø Tysse velges til utvalgsleder

23/21 Årsmøte gjennomføring
Hvordan avholde årsmøte innenfor gjeldende smittevern i Stavanger 
kommune;
OBOS løsningen er brukt av mange klubber, anbefalt av NKK

Isabelle og 
Unni Lukket

04.02.21:
Unni ferdigstiller årsmøte innkalling (sammen med Tone og 
Isabelle).
Isabelle klargjør den digitale løsningen.

Vedtak 03.02.21: 

Årsmøtet avholdes digital via OBOS løsningen

28/21 Oppdatering av Brønnøysund Oppdatering av organisasjonsinformasjon/styret Isabelle Lukket 09.03.21:
Isabelle oppdaterer Brønnøysund informasjon

30/21 Forslag om tydeliggjøring av 
nøkkelregler

Medlem foreslår tydeliggjøring av nøkkelregler:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=cm#inbox/FMfcgxwLsShcKTGWNjDcWwdVFLTwCVzr Vilde

Lukket

32/21 Innkalling til NKK Region 
Rogaland årsmøte

https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=cm#inbox/FMfcgxwLsdCrxBbkcvHqqXCMJsRLmvKp Unni Lukket 09.03.21:

Unni stiller på møtet

27/21 Konstituering av nytt styre
Informere nye styremedlemmer om: vedtekter, instruks for styret, interne 
retningslinjer, årshjul, vedlikeholdsplan, mandat utvalg og komiter, styrets 
oppgaver, møtevirksomhet og kommunikasjon internt og eksternt Unni/Isabelle

Lukket
Vedtak fattet 09.03.21:

Nytt styre konstituert

31/21 Forslag om endring i regler for 
reservasjon av området

Medlem foreslår å åpne for å kunne utvide antall bookinger per medlem:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=cm#inbox/FMfcgxwLsSjksBgSBFcgrbxxrSlWjnvc Unni/Isabelle

Lukket

09.03.21:
Unni formulerer regler til webansvarlig

Vedtak fattet 09.03.21:

Legger til følgende på dagens regler for booking av trening:

Det er mulig å foreta flere bestillinger dersom angjeldende område er 
ledig 2 timer før bruk.

Medlemmene kan booke uteområdet så mye de selv ønsker (men 
overholde timereglene; 1,5 timer per medlem/ 3 timer per gruppe på 2-
5 medlemmer).

33/21 Agility hinderpark
Nye agilityhinder kommer snart og vi vil da ha f.eks. 3 stiger. Vi vil i 
fremtiden antagelig ikke ha penger på konto til å kunne bestille nytt 
agilityutstyr uten først å måtte spare opp penger. Foreslår derfor at 
agilityhinder ikke skal selges. Tone

Lukket

09.03.21:
Tone kontakter AG utvalget og kommer med en anbefaling 
om salg og innkjøp av hinder

Vedtak fattet: 
Styret godkjenner utleie av utstyr mot leie;

1) X % av inntekter
2) 1/3 av inntektene mot at SBK stiller med utstyr og mannskap til 1 
ring

Kontrakt med villkår for utleie må utformes eventuelt

34/21 Endring i booking
Medlem foreslår at uteområdet er fritatt for bookingbegrensning; https:
//mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLsmlqPkJDJjmpnBvvmGtxnChM Unni

Lukket

09.03.21:
Se sak 31/21

06.04.21: Unni sender informasjon til webansavarlig om 
justering av regler

10/21 Fellestreninger
Medlem lurer på om det er på tide å vurdere oppstart av fellestreninger; 
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKkblfjVShtqlnZWtNWmfBtbrV 

Unni Lukket

04.02.21: Styret avventer endring i lokale/nasjonale 
retningslinjer fra 8.feb
06.04.21: Styret tolker nasjonale tiltak fortsatt som at 
organisert trening ikke er tillatt. 

25/21 LP stevner 2022 https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwKjnbrGhpDgBJsZQGfwdzhzDfn Unni Lukket 09.03.21:

Unni svarer utvalget

Vedtak fattet 09.03.21:

LP stevner 2022 godkjennes

33/21 Forslag om å åpne for 
fellestrening

Medlem foreslår å åpne for fellestreninger:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=cm#inbox/FMfcgxwLsdGLxHHlNWfRTDKnpwVhzfDt

Lukket 09.03.21:
Se sak 10/21

34/21 Toalettvask
Tidligere ansvarlig for toalettvask har nå tred inn i ny rolle, nytt medlem 
trengs for å overta toalettvask:
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=cm#label/Sanna+(Roller)
/FMfcgxwKkbrQTBmdfKMFHjGVwHsHbTMM Thomas

Lukket 09.03.21:
Thomas legger ut at det søkes etter ny ansvarlig for 
toalettvask

35/21 Regler for booking
Medlem foreslår utvidelse av bookingregler:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
ogbl#inbox/FMfcgxwLsmpJSmGxmhZbbbgWgpWBZJGZ Unni

Lukket
06.04.21:
Unni oppdaterer regler til webansvarlig og legger ut 
oppdatering på FB

36/21 Forslag om åpning for 
fellestreninger

Medlem foreslår ordning for å kunne gjennomføre fellestreninger:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
ogbl#inbox/FMfcgxwLsmpJSnNmNPNNznfCDbtdxLrL Unni

Lukket
06.04.21: Styret tolker nasjonale tiltak fortsatt som at organisert trening ikke er tillatt.

37/21 Medlem funnet låser
Medlem funnet låser på AG siden:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
ogbl#inbox/FMfcgxwLswJRLVdCbMmRvsQlwMLQzSvh Unni

Lukket
06.04.21: Unni fjerner låser

39/21 Ny dato for rallylydighetsstevne
Rallyutvalget ber om å flytte rallylydighetsstevne:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
ogbl#inbox/FMfcgxwLtGnvKFjNbWMgKQHnTTfLjrJH Unni

Lukket
06.04.21: Styret godkjenner datoene og Unni svarer

266/18 Fotografering - bilder
Invitere medlemmer med hunder til en dag fotografering på åsen, invitere 
fotografer, bildene blir sbk sine til å benytte å arrangementer, nettside etc 
til promotering og lignende, alltid et problem å få tak på bra bilder og 
mange blir brukt igjen og igjen.

Isabelle Lukket

01.04.19: Lene sender mail til Katrhine for å høre om hun vil 
arrangere, enten om hun selv tar bilder eller booker noen 
andre. Lage arrangement osv... 

29.04.19: Linda svarer på mail, ber Katrhine ta kontakt med 
Webansvarlig for å booke område. 

08.06.21: Unni kontakter Kathrine og gir klarsignal til at 
fotodag kan gjennomføres.

22/20 Utstillingstrening
Medlem ønsker at utstillingstreningene kun skal være åpne for klubbens 
medlemmer pga stor pågang og liten treningstid slik at de som møter opp 
for mer utbytte. https://mail.google.com/mail/u/1/?
tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGCkcJRNGsVJhLSwFldlxvfbbX

Isabelle Lukket

03.03.20: Isabelle (webansvarlig) legger ut på 
utstillingstrening samt nettside

01.04.20: Isabelle sender epost til medlem for å høre om de 
har et forslag

09.06.20: Avventer å ser an pågangen i august

11.08.20: Isabelle sender informasjon til vakter på 
utstillingstreningen. Evalueres ila vinteren 2020. 

Vedtak 11.08.20: 

Etter sommeren (01.09.20) blir utstillingstrening kun for medlemmer av 
klubben. Dette er grunnet plassmangel for treningen. Ny vurdering av 
vedtaket gjøres ved av utgangen av 2020.

104/20 Nøkkelboks Vaktmester har ikke tilgang til K1 nøkkel Vilde Lukket

28.10.20: Vilde ser på muligheten for å plassere nøkkelboks

06.01.21: Vilde undersøker videre. 

09.03.21: Vilde henger opp nøkkelboksen som er kjøpt inn 
utenfor LP porten og klubbhuset med vaier festet til 
nøkkelen

08.06.21: Vilde har hengt opp nøkkelboks og sender epost 
til kursansvarlig

107/20 Utelampe sensor fungerer ikke Medlem melder om utelampe sensor på AG siden ikke fungerer Thomas Lukket

28.10.20: Vilde informerer vaktmester

06.01.21: Sanna purrer. Er det billigere å kjøpe ny? Be 
vaktmester undersøke pris. 

09.03.21: Thomas følger opp med vaktmestere

24/21 MVA registrering Vi må registrere SBK i mva registeret. Dette medfører at vi må levere mva 
oppgjør annenhver mnd. Informasjon fra NKK: Tone Lukket

04.02.21:
Tone sørger for innsending av mva oppgjør hver 2. måned

09.03.21: 
Tone kontakter lederne av utvalgene for å informere om 
årsak for MVA påslag

04.05.21:
Tone sender inn søknad om vanlig MVA refusjon via NKK

Vedtak fattet 03.02.21:

SBK registeres i MVA registeret.

43/21 Hundens dag NKK har sendt ut informasjon om "Hundens dag" som skal arrangeres 28.
august Lukket

45/21 Regler for bruk av området
Medlem foreslår det informes om bruk av området (løs hund) Isabelle

Lukket
04.05.21:
Isabelle ber webansvarlig legge ut påminnelse om 
bruksreglene for området (vedr løs hund)

46/21 Mva refusjon Da det er høyst usikkert om klubben klarer å få inn kr 140 000 mva pliktig 
inntekt bør vi søke om MVA refusjon innen 01. juni (sak lagt inn av Tone) Tone Lukket

47/21 Midlertidig avgift / innntekt betalt 
av medlemmene i klubben

Innktekt - klubben vil være uten betydelig inntekt i perioden november 
2020 - september 2021 - 11 måneder. For å ikke tappe klubben for 
oppsparte midler bør medlemmene bidra i større grad i denne vanskelige 
tiden. Styret bør kanskje innføre en midlertidig "avgift" for å dekke 
driftskostnader i klubben i denne perioden. Ca driftskostander i denne 
perioden er kr 200 000. (Sak lagt inn av Tone) Tone

Lukket 04.05.21:
Isabelle og Tone utformer et informasjonskriv (200kr per 
mnd for mai og juni, totalt 400) som skal sendes til alle 
medlemmer

48/21 Kursaktivitet

Vi setter stor pris på at klubbmedlemmer tar initiativ til å holde kurser i 
klubben. Og, ser at det brukes ulike metoder for å sette opp honorar til 
instruktør. I de tilfeller hvor instruktør har fastsatt lønn til f.eks 500 per time/ 
kr 5 000 per kurs kan klubben komme i den situasjon at vi må betale for 
kursene i stedet for å få inntekt, dersom det blir få påmeldte. Hvordan skal 
dette evt løses? Bør klubben ha en minimumssats for inntekter for kurser 
som blir holdt? Eks, minimum kr 2 000 for en helg, minimum kr xxxx for 
kurs som går over 8 kvelder? (Sak lagt inn av Tone) Thomas

Lukket

04.05.21:
Thomas informerer kursansvarlig at det er fattet styrevedtak 
om minimum 200kr per deltaker i overskudd for alle kurs 

04.05.21: Styret vedtar minimum 200kr per deltaker i overskudd for 
alle kurs med ekstern instruktør

49/21 Kursaktivitet
Medlem spør om mulighet for å sette opp kurs utenom "kurstider":
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtkTLnkqmgwcvTQrKkjGsfgzm

Lukket

50/21 Kursaktivitet

Forslag til tiltak for å øke kursvirksomheten:
- Liste over tilgjengelige hovedinstruktører i klubben
- Kursansvarlig kontakte instruktørene direkte
- Oppfordre nye hjelpeinstruktører til å delta som observatører på 
pågående kurs for å få innblikk
- Oppfordre eksisterende hjelpeinstruktører til å delta som observatør på 
pågående kurs for å eventuelt bli hovedinstruktør
- Synliggjøre og informere om instruktørhonnorar samt klubbens 
økonomiske situasjon (epost, web, FB)
- Informasjonskveld for alle som er interessert i å holde kurs Isabelle

Lukket

58/21 Friluftsuka 2021 https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtsxjSBZGxFqfkdfPwlQZGGbW Lukket

60/21 Oppnevning til NKKs komiteer og 
utvalg

https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjTWdwHzfmgqvmdRHdFLbtpdD Lukket

64/21 Dialogmøte
Invitasjon til dialogmøte:
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXcwqGBkzkgvHmFrWfDFkkjfq

Lukket

11/21 Klarhet i verv og nøkler
Medlem etterspør tydelige retningslinjer for verv og nøkler; https://mail.
google.com/mail/u/1/#label/Sanna+(Roller)
/FMfcgxwKkblfjXjbrQmgVtfTncNMjNfh 

Vilde Lukket

04.02.21: Vilde utformer tekst og informerer webansvarlig

04.05.21: Isabelle sjekker om all informasjon ligger 
tilgjengelig på nettsiden

Vedtak fattet 03.02.21:

 Valgkomitè kvalifiserer til maks 15 dugnadstimer

38/21 Behov for ny sponsoransvarlig

Ny sponsoransvarlig behøves da nåværende har tredd inn i annen rolle:
https://mail.google.com/mail/u/1/?
ogbl#inbox/FMfcgxwLtGsWjWXzdtXLLtWCQFQzZLbh Thomas FALSE Lukkes

06.04.21: Thomas legger ut informasjon på FB om det 
søkes ny sponsoransvarlig (og sender info til webansvarlig)

08.06.21: Isabelle sender en epost til premiekomitèen og 
informerer om vedtak, innkjøpsstopp, sponsing av premier 
for fremtidige stevner

09.08.21: sponosransvarlig blir nå del av premiekomiteen. 

Vedtak fatte 04.05.21:
Sponsoransvarlig utgår.
Oppgavene flyttes til premiekomitèen.

40/21 Agility stevner avlyst 

Tone spør: Alle agility stevner frem til september er avlyst. Er det mulig å 
planlegge for å arrangere stevner/aktiviteter som gir inntekt på kort varsel i 
mai, juni, juli eller august? Kveldstevne, blåbærstevne, lagstevene en 
ukedag/kveld, bare kl 1 etc? Er det mulig å opprette facebook arrangement 
nå for de stevnene som er planlagt til høsten? Er det mulig nå å planlegge 
flere stevner i høst, oktober, november, desember? (vi trenger inntekter....)

Isabelle og 
Unni FALSE Lukkes

06.04.21: Isabelle og Unni inviterer agility utvalget til dialog 
for å være klar for konkurranser når det åpnes opp

04.05.21: Isabelle sender epost til AG utvalget om 
kontaktperson for AG stevner i NKK (Merthe Greåker)

41/21 Kursaktivitet

Tone spør: hvordan kan vi få opp kursaktiviteten, spesielt valpekurser? Det 
er lov å ha kurser ute. Vi har akkurat avlyst to kurser som kunne blitt 
avholdt. Hvordan kan vi unngå at kurser blir avlyst og hvordan kan vi 
formidle at vi ønkser å avholde flere valpekurser? (vi trenger inntekter....)

Isabelle og 
Unni FALSE Lukkes

06.04.21: Isabelle oppmuntrer potensielle 
hjelpeinstruktører. Unni skal avholde 2 valpekurs og det er 
åpent for å være observatør for de som vurderer å bli 
instruktør

08.06.21: Unni kontakter kursansvarlig om direkte kontakte 
instruktører i SBK
09.08.21 - Hva er responsen etter kurskvelden? 

42/21 Sandnes BHK arrangerer NM
Sandnes BHK arrangerer NM og ønsker å leie 1 sett felthinder (vippe, 
mønet og bom) Isabelle FALSE Lukkes

06.04.21:
Styret foreslår SBK stiller med utstyr og mannskap til 1 ring 
lørdag og søndag mot x% av inntekten for stevnet i henhold 
til antall ringer

04.05.21:
Styret tar kontakt med AG utvalget og informerer at styret 
stiller seg positive til forslaget fra Sandnes BHK

08.06.21: Unni svarer AG utvalget og blir eventuelt med på 
et møte

44/21 Roller + nøkler + dugnad Medlem har spørsmål og forslag omkring roller, nøkler og dugnad Thomas FALSE Lukkes
04.05.21:
Thomas kontakter medlem

52/21 PT timer spørsmål

Medlem etterlyser retningslinjer for PT timer Isabelle

Lukkes
04.05.21:
Isabelle sender epost til webansvarlig om å legge ut 
påminnelse om at alle som trener på klubbens område må 
være medlem og ha betalt treningsavgift

55/21 AG stevne januar 2022
AG utvalget ønsker å bytte stevnedatoer januar 2022 fra 8.-9. januar til 29.
-30. januar Unni FALSE Lukkes 08.06.21: Unni svarer 08.06.21: Styret godkjenner flytting av stevnet

56/21 Forslag til kurs/trening

Forslag fra medlem om ordning med fellestrening/kurs for ikke medlemmer:
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtstFnQQSzvHnKDbdxkxGpkMT Isabelle FALSE Lukkes 08.06.21: Isabelle svarer medlem

57/21 Tilbud om gratis for

Medlem tilbyr gratis for som er utgått på dato som premier:
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtstHMXFXFXxLWvqmddbcgWxM Unni FALSE Lukkes 08.06.21: Unni svarer medlem

59/21
Forslag om dugnadstimer for 
kurs

Forslag fra kursansvarlig om antall dugnadstimer for ulike kurs:
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtszrBqtBsNNGxKWDKVqChmpj Isabelle FALSE Lukkes

08.06.21: Hovedinstruktør får +3 dugnadstimer oppå selve kurstimer 
kurset vare

62/21
AG utvalget foreslår stevnedato 
2021

https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXSTfCFvKhqgjSTSvzFCTKxfq Unni FALSE Lukkes 08.06.21: Unni svarer AG utvalget på forespørsel

63/21
AG utvalget foreslår stevnedato 
2022

https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXSdjmSXggQWnjPdXlmWXnQCT Unni FALSE Lukkes 08.06.21: Unni svarer AG utvalget på forespørsel

66/21 Fjerning av alarm Tone kontakter alarm selskapet om fjerning av alarmen Tone FALSE Lukkes

08.06.21: Tone kontakter alarm selskapet om fjerning av 
alarmen
09.08.21: Alarm kan demonteres

67/21 Opprettelse av kredittkort Tone fortsetter kontakten Rema om kortet Tone FALSE Lukkes 08.06.21: Tone fortsetter kontakten Rema om kortet

68/21 Felt kurs Medlem ønsker å sette opp feltkurs i etterkan av pre-agilitykurs Isabelle FALSE Lukkes

08.06.21: Styret svarer kursansvarlig at det foreligger krav 
om nybegynnerkurs i agility for å trene og det 
opprettholdes. 

70/21 Medlemsrabatt på sko

Vi i Grossman AS er forhandler av Baak Dogwalker sko og støvler.
Vi har i flere år levert sko og støvler til hundemiljøet, og fått mye bra 
respons opp igjennom årene. 
Vi ønsker å tilby noe nytt til landets hundeklubber, og har derfor opprettet 
hundeklubbavtalen som vi ønsker å presentere for dere. 
Med hundeklubbavtalen får dere som hundeklubb mulighet for å tjene 
penger, samtidig som deres medlemmer får en god kjøpsrabatt.

https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXdJCdKxcQjMrVJrdwnKKRdnC

Lukkes

70/20 Utforming av retningslinjer 
booking av bane for kurs Isabelle Lukket

09.06.20: Isabelle foreslår kursansvarlig utformer 
retningslinjer for booking av området under kurs

11.08.20: Styret ber kursansvarlig utforme forslag til 
retningslinjer som behandles på neste styremøte

06.01.21: venter fremdeles på kursansvarlig

09.03.21: Isabelle sender forespørsel om saken til ny 
kursansvarlig

04.05.21: Isabelle følger opp kursansvarlig

61/21 AG utvalget ønsker starte 
fellestreninger https://mail.google.

com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXSTfCCfnxBqvkSWXwJDjbDWM Unni
Lukket

08.06.21: Unni svarer at fellestreninger starter opp i august
09.08.21 - Unni legger ut informasjon om fellestreninger .

65/21 Kurspriser Styret ber kursansvarlig om å utforme prisliste for alle kurs (pris for medlem 
og ikke medlem), og innhente priser hos konkurrenter for å eventuelt heve 
kursprisene våre Isabelle

Lukket
08.06.21: Isabelle ber kursansvarlig om å utforme prisliste 
for alle kurs (pris for medlem og ikke medlem), og innhente 
priser hos konkurrenter for å eventuelt heve kursprisene 
våre

72/21 AG kurs 2022
AG utvalget ber om reservasjon for kurs:
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkZGdHprXNfsWBCfmlqXZGcxNt

Lukket 09.08.21 - styret etterspør budsjett til kursene. Tone 
etterspør budsjett. Husk stripeavgiften.

73/21 Leie av hallen
Ekstern aktør spør om pris for å leie hallen:
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXwNcSlNxrlwGMXcjpzspjtMM

Lukket
09.08.21 - Thomas svarer - nei til utleie av hall

75/21 AG utvalget tilbakemelding om 
MVA

https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/KtbxLxGgGRnHznRjRJQdWFqPhmqBJwTdfL Lukket 09.08.21 - løp koster nå 140 kr - Tone gir tilbakemelding til 

utvalget.

76/21 Booking av området
Rallylydighetsutvalget ønsker å booke området til klubbmesterskap
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkZZnHDPqGcwxTQfPLksQlQmpg

Lukket
09.08.21 - Unni tipser utvalget, styret godkjenner booking 
men utvalg må sende e-mail til webansvarlig om å booke 
området.

77/21 Fremtidige stevner bør ligge klar i 
Devent

Bør vi bli flinkere til å "reklamere" for stevner vi skal ha? Arrangement på 
facebook og Devent? Lukket 09.08.21 - Tone svarer 140 kr og Devent

78/21 Valpekurs / kurs
I utvalgene og i styret sitter det mange kunnskapsrike mennesker som 
kanskje kan bidra med å arrangere kurs/valpekurs/videregående kurs. Vi 
har mange som etterspør spesielt valpekurs og klubben har ikke nok 
instruktører til å møte etterspørselen i markedet.  

Lukket 09.08.21 - Tone sender e-mail til utvalgene med oppfordring 
om å få opp kursaktiviteten. 

79/21 Bestilling av trening

Vurdering av løsningen, fordeler og ulemper med den
Regler, oppfølging
Se innspill fra medlemmer:
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkZssfTkZMXzpvgfkcFCTflwxH Unni

Lukket

14.09.21 - Unni svarer medlem

80/21 Leie av hallen
En ekstern aktør spør om pris for å hele hallen:
https://mail.google.com/mail/u/2/?
tab=om#inbox/FMfcgzGkZtBZbWxFqfxbjVBZjMFtKlKj Unni

Lukket
14.09.21 - Unni svarer medlem

81/21 Utstillingstrening
Vakter uten nøkkel:
https://mail.google.
com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGkbDcdPVGSSpgcSkgNrgLMCkst Isabelle

Lukket
14.09.21 - Isabelle svarer medlem

29/21 Oppdatering av låsesystem Årsmøtet vedtok sak 6.4: Oppdatering av låsesystem Vilde Lukket 09.08.21 - satt på hold pga manglende inntekter i klubben. 
12.10.21 - sak må søkes om på nytt. i 2022. 

53/21 Innkjøpsstopp

Styret anbefaler innkjøpsstopp inntil videre Tone

Lukket
04.05.21:
Tone sender epost til utvalgene om innkjøpsstopp
09.08.21 - Tone sender e-mail til premieansvarlig og 
oppfordrer om å skaffe sponsorer til de to stevnene i 2021

04.05.21:
Styret vedtar innkjøpsstopp inntil videre

54/21 Forslag til nye regler for 
championatskjold

Medlem har sendt inn forslag til nye regler Monica

Lukket
08.06.21:
Monica leser gjennom forslag fra medlem
14.09.21: Monica sender regler til webansvarlig, svarer 
medlem og lagrer dokument i drive 14.09.21: Styret godtar forslag om nye championatregler

69/21 Dugnadsansvarlig K1 nøkkel

Dugnadsansvarlig bør ha K1 nøkkel og rollen bør innehas av 2 personer Thomas

Lukket

08.06.21: Thomas kontakter dugnadsansvarlig og 
nøkkelansvarlig samt legger ut forespørsel om enda en 
dugnadsansvarlig 
09.08.21 - pågående

12.10.21 - ny dugnadsansvarlig nr 2 er i rollen. 14.09.21- Avventer dugnadsansvarlig nr 2 til 2021

74/21 Dyprens av kunstgress Bestilling og tidspunkt for dyprens:
https://mail.google.
com/mail/u/1/#search/dyprens/FMfcgzGkZQQhqKwfpSjgKVPnlsfvQnfq

Lukket
09.08.21 - ja til dyprens inne i hallen. Tone bestiller. 
14.09.21 - Tone sender informasjon om dato for dyprens til 
webansvarlig
12.10.21 - bestilt og informert

35/20 Loppemarker

Medlem ønsker å arrangere loppemarked
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwGDWwLBFsMcLMDfnsjvBPNTWZC?
compose=jrjtXSnhLvNNQMpslrtnsLpdCSfWmjpQlBvbSRZFbrMcCWtzBbP
PLZNrXWKMXctnjqrbBXfr

Lukket Avventes pga covid-19. Styret tenker at markedet er mettet 
og vi lukker derfor saken.

51/21 Forslag til reduksjon i utgifter

Jærutstillingen er avlyst og vi mister dermed kr 50 000 i inntekt. Vi har to 
store utgiftsposter i klubben: kjøring/vedlikehold av gresset og føring av 
regnskap. Kan vi i denne omgang se på om det er mulig å gå ned på antall 
kjøringer i løpet av en måned? Kan vi halvere kostnadere? Vi bruker årlig 
ca 80 000 kr til kjøring av gress. Har vi mulighet til å spare endel her? Tone FALSE Lukket

09.08.21 - er det mulig å sette ut børsting av gress på 
dugnad? Tone lager sak på en eventuell ny løsning for 
føring av regnskap. 

71/21 Tilbud fra Telenor på internett

Hva betaler vi nå?
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkZGdHgQcnctzlPszftZHrhMQf FALSE Lukket 09.08.21- sendes videre til Øyvind Berg. Unni videresender.

82/21 Sponsing av premier Hvordan jobber premiekomiteen med å få inn premier via sponsorer? Unni 20.10.21 FALSE Lukket

14.09.21: 
Styret inviterer premiekomiteen til møte tirsdag 21. sept.
 12.10.21 - oppmutrer medlemmer til å lage premier mot 
dugnadstimer. 

84/21 Gratis leie av hall
Norsk Rallylydighetsklubb ønsker å leie hallen og området ila juni 2022 til 
uttak. Arrangør vil være NRK og ikke SBK: https://mail.google.
com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGljvRpXXXPNzWFdSbwLHGbQMxF Isabelle Lukket

12.10.21 - vi må se på alternativer til å kunne arrangere 
stevne på dagen som vil gi inntekter til klubben mot lån av 
hallen til uttak på kvelden. 

85/21 Søknad om støtte Medlem med på landslaget: https://mail.google.
com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGljvRpXXXqtkgCPJNQZxfNbdvc

Isabelle/Unni/
Tone Lukket

12.10.12 - Isabelle oppdaterer vedtektene til å gjelde per 
medlem per år. Unni gir tilbakemelding til medlemmene. 
Tone tar med dette i budsjettet for 2022. 

86/21 Innkjøp av bokser for lagring av 
rosetter

Medlem forespør om innkjøp av bokser for lagring av rosetter:
https://mail.google.com/mail/u/2/?
tab=cm#inbox/FMfcgzGljvSxQkKGfWpscrgTLvczMZTh Unni Lukket 12.10.21 - ok til innkjøp av bokser til rosetter maks kr 1 000. 

87/21 WIFI passord endring WIFI passord endres da flere medlemmer benytter det "privat" på klubben 
og vi har begrenset mengde data per måned Lukket

12.10.21 - bør vi ha fast abonnement med fri bruk? 
09.11.21 - Nytt passord er oppdatert/gitt til utbalg

90/21 Premiekomiteen Det er ønskelig med en til person i premiekomiteen. ref e-mail fra Pia og 
Camilla Lukket

12.10.21 - Unni tar kontakt og informerer om utarbeiding av 
budsjett for 2022. Dersom det går over 60 timer vil komiteen 
få hjelp av dugnadsansvarlig. 

83/21 Mangel på dugnads"ånd"

Klubben har problemer med å fylle roller, dårlig oppmøte på dugnader, 
stort område å drifte som krever sitt. Kalle inn til medlemsmøte, sende ut 
epost, forslag på FB for å løse dette? Be om medlemmene sine tanker og 
ideer.

Unni/Thomas/I
sabelle FALSE Lukket

12.10.21 - i 2022 vil det bli obligatorisk med en dugnad for 
alle medlemmer i klubben (uansett roller og verv) 09.11.21 
Isabelle oppdaterer forslag nøkkelkriterier som innkluderer 
obligatorisk/oppfordrer til dugnad for alle. Legger også ut 
facebook undersøkelse

88/21 Budsjetter for 2022 Alle utvalg må komme med forslag til budsjett for 2022 innen 01.12.21 Isabelle FALSE Lukket

12.10.21 -  Isabelle sender ut templater. 09.11.21 Tone 
purrer på utvalgene.
04.01.22 - Styret har mottatt budsjettforslag fra alle utvalg, 
har sendt tilbakemelding til AG utvalget om enkelte 
justeringer og venter på svar

89/21 Årsberetning Alle utvalg må komme med oppdatert årsberetning innen 15.12.21 Isabelle FALSE Lukket

12.10.21 -  Isabelle sender ut templater
07.12.21 - Isabelle purrer utvalgene
04.01.22 - Alle utvalg har sendt inn, mangler fra 
dugnadsansvarlig og jærutstillingen

91/21 Respitt 2022

Agilityutvalget har sendt inn forespørsel om reservasjon av området for 
2022:
https://mail.google.
com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkXrTJJdNpthkVNCzbjfGQnGc Isabelle FALSE Lukket 09.11.21 Isabelle tar kontakt med utvalgene. 

92/21 Premiekomiteen
Camilla trekker seg fra premiekomiteen:

Thomas FALSE Lukket
09.11.21 Thomas lyser ut ny person til denne komiteen. 
Unni svarer Camilla

93/21 Nytt medlem i LP utvalg

Informer nøkkelansvarlig om dette:
https://mail.google.
com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGlkPZWTWkkDVTNNGLrqJcSMCXx Vilde FALSE Lukket

95/21 Roller/rollebeskrivelser

Oppdatering for hvem som har ulike roller, behov for oppdatering av 
rollebeskrivelser, fjerning/legge til roller
https://mail.google.
com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkZGBSDXVMttnFzdZCQnXRTsx?
compose=DmwnWrRlQqRvrlSgnchNRSnhjBmJTfKHDSpzKQzbTvhrNlrnW
xFFLShFqrffBrnbDhFqnqCtfjkq

Thomas/Isabel
le FALSE Lukket

99/21 Rallylydighet stevner 2023
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGllMFZVZKXFCmHQxqnLQnMPvbX Monica FALSE Lukket

07.12.21: Monica informerer Rallyutvalget at styret 
godkjenner datoene. Informerer også AG og LP utvalget om 
datoene. 

100/21 Rallylydighet stevner 2023
https://mail.google.
com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGllMFZMGBhQdfMXRSLqgJcCxNq Monica FALSE Lukket

101/21 Medlemskontigent

NKK ber om innmelding av kontigent for 2022:
https://mail.google.
com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGllCmbvDqQJNSFZRPRDzRrgLzr Unni FALSE Lukket 07.12.21: Unni besvarer undersøkelsen

102/21 AG stevne PC

AG utvalget ber om godkjennelse til innkjøp av PC til bruk på stevner:
https://mail.google.
com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGllCdVhfRDXRLsZfWdJPFvhChT Unni FALSE Lukket 07.12.21: Unni fikser 

94/21 Julegrøt

Onsdag 8.des kl.1900 i klubbhuset
Isabelle/Miria
m/Unni

Lukket

07.12.21: Julegrøten og leke-dugnad utsettes til etter nyttår. 
Isabelle informerer på FB

08.02.22: Når nytt styre er konstituert finn dato for 
arrangement

96/21 LP utvalgsleder
LP utvalgsleder trekker seg fra 2022:
https://mail.google.
com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGllCbFGcDTgPSPlcBXTRfGHflX?
compose=DmwnWrRlQqRvrlSgnchNRSnhjBmJTfKHDSpzKQzbTvhrNlrnW
xFFLShFqrffBrnbDhFqnqCtfjkq
Isabelle foreslått styremedlem deltar på neste LP utvalgsmøte 6.januar Unni/Isabelle

Lukket

07.12.21: Unni og Isabelle stiller på LP utvalgsmøte
04.01.22: Unni har invitert alle utvalg til fellesmøte med 
styret, LP og Rally har svart, avventer AG
08.02.22: Unni avholdt møte med alle utvalgene, hadde en 
god diskusjon om utvalgenes oppgaver og ansvar, hvordan 
fordele oppgaver utover, kommunikasjon mellom styret og 
utvalgene. LP ønsker å se på muligheten for å utvide 
treningstider/området - Unni ber om å få et konkret forslag

97/21 AG utvalg ansvarsområder

AG utvalget foreslår endring i ansvarsområder for utvalget:
https://mail.google.
com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlksKNlrxlSpXRxdDJQQxrPVCS?
compose=DmwnWrRlQqRvrlSgnchNRSnhjBmJTfKHDSpzKQzbTvhrNlrnW
xFFLShFqrffBrnbDhFqnqCtfjkq Unni

Lukket
07.12.21: Unni inviterer alle utvalg til møte for å diskutere 
hva som er leders ansvar/oppgaver vs resten av utvalget

98/21 Årsmøte

Årsmøte dato må settes samt frister Isabelle

Lukket

07.12.21:  Isabelle legger ut dato (21.februar til xxx) på FB 
og WEB for årsmøte
24. januar frist for innsending av kandidater og saker til 
årsmøtet
Isabelle kontakter valgkomite med liste over kandidater
Frist for avgjørelse om digitalt eller fysisk årsmøte er første 
styremøte i Januar

04.01.22: Styret vedtar at årsmøtet 2022 skal arrangeres digitalt
103/21 Flytte 200 000 til sparekonto Styremedlem foreslår det flyttes 200 000,- til sparekonto Tone Lukket 04.01.22: Styret vedtar at pengene flyttes
104/21 Årsmøte forslag Styret foreslår til årsmøtet at treningsavgiften endres til 750,- (for alle) Tone Lukket

108/21 Booking av treningstid

Medlem foreslår "dersom den/de som har booket ikke har møtt opp så står 
andre fritt til å benytte seg av bookingen dersom de ikke har møtt opp 
innen de første 20 minuttene av treningen. (10 min regel benyttes av UIS 
ved reservasjon av grupperom og fungerer veldig fint, den var tidligere 20 
min)."

Isabelle

Lukket

08.02.22: Dersom man ikke møter opp til bestilt treningstid 
innen 20 minutter, kan første mann til mølla overta den.

110/21 Championatskjold
Bestilling av championatskjold for 2021 Unni

Lukket
08.02.22: Unni svarer at championatskjold kan bestilles fra 
sted, Isabelle endrer interne retningslinjer til å ikke inkludere 
championatskjold 

01/22 Innboks klargjøring for nytt styre Alle som har utgående verv må gå gjennom sin mappe og innboksen og 
rydde opp mtp nytt styre fra mars Unni og Tone Lukket

02/22 Rallylydighet etterlyser ny 
refusjonsløsning

Rallylydighetsutvalget har problemer med å legge ut, se epost:
https://mail.google.com/mail/u/4/?
tab=om#inbox/FMfcgzGmtXMgRlkjNHWbCsjcMVhGxSWR Tone

Lukket 08.02.22: Tone svarer rallylydighetsutvalget om alternativ 
løsning

04/22 Representanter for SBK NKK 
Rogaland årsmøtet

https://mail.google.com/mail/u/4/?
tab=om#inbox/FMfcgzGmthgmlQjVjpPQRsNNVRhPnmXt Unni Lukket 08.02.22: Unni svarer ja

05/22 AG stevne lag
Spørsmål fra ag utvalget om priser på lag:
https://mail.google.com/mail/u/4/?
tab=om#inbox/FMfcgzGmthmZJMbmdGqzmSplVJKfwJGW Tone

Lukket
08.02.22: Tone kommer med noen ideer til alternative 
klasser, KG har endret NM lag napp reglene (lagstevner er 
overflødige)

06/22 Nøkkelutdeling
Nøkkelansvarlig:
https://mail.google.com/mail/u/4/?
tab=om#inbox/FMfcgzGmtrHpmgWlNkmcxwrlnnJWDKMT Unni

Lukket 08.02.22: Unni minner nøkkelansvarlig om utdeling og 
innkreving av nøkkler

07/22 Treningsavgift påminnelse Styret sender ut påminnelse om betaling av treningsgift per epost Isabelle Lukket

08/22 Endring av regler for nøkkel
AG utvalget foreslår endring i regler for å ha nøkkel (ikke betale 
treningsavgift):
https://mail.google.
com/mail/u/4/#inbox/FMfcgzGmvLXdZSRDRHtfmzLlrTXFzxfh Isabelle

Lukket

15.03.22: Isabelle svarer AG utvalget

11/22 Tilbakemelding ang 
balanseregnskapet

Medlem har tilbakemelding om balanseregnskapet:
https://mail.google.
com/mail/u/4/#search/jan/FMfcgzGmvLNNqWNHdkWXHXVDrNDJTKTq Johnny

Lukket
26.04.22: Styret vedtar at hallen avskrives årlig i regnskapet

13/22 Regler for dugnadstimer Hege foreslår at antallet av dugnadstimer bør justeres, samt spørsmål om 
rollene bør lyses ut hvert år. Samt regler for de som trer ut av roller. Lukket

14/22 Lekkasje under vasken Følge opp på en mulig lekkasje under vasken i klubbhuset Lukket
15/22 Kredittkort Finne ut hva vi skal gjøre ift Unni sitt kredittkort Lukket 26.04.22: Kredittkort ugyldig.

16/22 Nøkkel 

Finne ut hva vi skal svare 3 medlemmer ift problemstilling ift å beholde sin 
nøkkel.
Medlemmene er Kristin Monsen, Birgit Espeland og Anne Christine 
Bergjord.
https://mail.google.
com/mail/u/5/#inbox/FMfcgzGmvfgLLqjZXPMdWXpLJRdTWkMP

Lukket

26.04.22: Følger regler beskrevet på nettsiden
17/22 Øksnevad skole Skolen har sendt forespørsel om å komme på besøk med elever. Isabelle Lukket 26.04.22: Isabelle svarer med stevnedatoer
18/22 Tap av nøkkel Medlemmer har sagt de har lagt nøkkler i postkassen. Hvor er disse nå? Lukket 26.04.22: Nøkler merket med tapt

20/22 Ansvar for booking av 
hallen/uteområdet

Vi får flere mail ang booking ift stevner, kurs osv. Har noen hovedansvaret 
for denne oversikten? Forslag: Hege kan ta på seg rollen dersom det 
behøves,

Lukket
26.04.22: Styret har ansvar for godkjenning

22/22 Utstillingstrening Skal utstillingstreningene ha samme krav om medlemskap/treningsavgift 
som fellestreningene? Isabelle Lukket 26.04.22: Isabelle svarer utstillingstrening

24/22 Avlyst stevne Agilitystevnet 24.-26. juni er avlyst Lukket

45/20 Forslag om ny medlemskveld
Medlem foreslår medlemskveld i kart og kompass:
https://mail.google.
com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxwHMGKJFCgWnXJjppvZXFjQGcpp

Isabelle Lukket

28.10: Styret stiller seg positive til forslaget men ønsker å 
avvente COVID-19

08.06.21: Unni kontakter medlem og stiller seg frivillig til å 
avholde medlemskvelden

08.02.22: Unni finner en dato som passer i nær fremtid

26.04.22: Isabelle purrer på Unni

31.05.22: Unni har ikke mulighet

105/21 Vask av bygninger

Dugnadsansvarlig foreslår å legge inn vask av bygninger på 
vedlikeholdsplan, hvor skal utstyret leies fra? Veronika

Lukket

08.02.22: Vaktmester sjekker høytrykkspyler på SBK, hvis 
den fungerer ok, hvis ikke, innkjøp av opptil 2 stk. 

Johnny sjekker opp utleiested som tilbyr faktura (for leie av 
lift)

15.03.22: Veronika avklarer med dugnadsansvarlig om 
dugnad for å vaske bygninger i mars/april og dugnad for 
maling av hall i mai

26.04.22: Bygninger er vasket og klar for maling

03/22 Føring av regnskap på dugnad

Medlemmer har tilbudt seg å føre regnskap mot dugnadstimer:
https://mail.google.com/mail/u/4/?
tab=om#inbox/FMfcgzGmthdTgwzkBHWLPrQhWrJDDGjt Isabelle

Lukket

08.02.22: Styret vedtar at regnskapet skal føres mot 
dugnadstimer av Tone, Anita og Liga. Når det nye styret er 
konstituert avklares samarbeidet mellom kasserer og 
regnskapsførere

Stavanger Regnskap sies opp, årsmøtet informes 
endringen som har skjedd i etterkant av den sendes ut, 
grunnet behandlingen av forslaget skjedde etter 
årsmøteinnkallingen var sendt ut

31.05.22: Stavange Regnskap er nå sagt opp og føring av 
regnskap, utbetalinger etc går på dugnad ved medlemmer.

09/22 Høringssvar på prøver https://mail.google.com/mail/u/4/#search/pr%C3%
B8ver/FMfcgzGmvLXcBHFFZXZnWQlSvMjpMbCQ Isabelle Lukket 26.04.22: Isabelle skriver utkast og deler på chat, Johnny 

kommer med eventuelt input

12/22 Premiekomite Ny premiekomite må utlyses - ingen respons
Forslag: Hvert utvalg ansvar for premier til stevner, rollen utgår Veronika Lukket 26.04.22: Vedtar at premiekomite avvikles og ansvarsoppgavene 

flyttes til de enkelte utvalg

29/22 Leie av hall

Forespørsel om utleie av hall:
https://mail.google.
com/mail/u/5/#inbox/FMfcgzGpGKWFZrQHpNzWvxHJmcTfWjnB

Tidligere forespørsler avslått grunnet kostnad ved å rense kunstgress 
(dyprens) og mengder urin Isabelle

Lukket

31.05.22: Utleie avslås

30/22 Regler fra NKK om utbetaling til 
dommere

Medlem mener det er egne regler for hvor raskt dommere skal utbetales, i 
tråd med FCI Lukket 31.05.22: Foreligger ingen regler fra NKK om minimum 

utbetalingstid for dommerhonnorar

34/22 Kontrakt utleie Sende kontrakt til Sandnes brukshund klubb Isabelle Lukket 31.05.22: Isabelle sender kontrakt til Sandnes brukshund 
klubb

https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=cm#inbox/FMfcgxwLsdCrxBbkcvHqqXCMJsRLmvKp
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=cm#inbox/FMfcgxwLsdCrxBbkcvHqqXCMJsRLmvKp
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwKjnbrGhpDgBJsZQGfwdzhzDfn
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwKjnbrGhpDgBJsZQGfwdzhzDfn
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtsxjSBZGxFqfkdfPwlQZGGbW
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtsxjSBZGxFqfkdfPwlQZGGbW
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjTWdwHzfmgqvmdRHdFLbtpdD
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwKjTWdwHzfmgqvmdRHdFLbtpdD
https://mail.google.com/mail/u/1/?ogbl#inbox/FMfcgxwLtGsWjWXzdtXLLtWCQFQzZLbh
https://mail.google.com/mail/u/1/?ogbl#inbox/FMfcgxwLtGsWjWXzdtXLLtWCQFQzZLbh
https://mail.google.com/mail/u/1/?ogbl#inbox/FMfcgxwLtGsWjWXzdtXLLtWCQFQzZLbh
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtstFnQQSzvHnKDbdxkxGpkMT
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtstFnQQSzvHnKDbdxkxGpkMT
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtstFnQQSzvHnKDbdxkxGpkMT
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtstHMXFXFXxLWvqmddbcgWxM
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtstHMXFXFXxLWvqmddbcgWxM
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtstHMXFXFXxLWvqmddbcgWxM
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtszrBqtBsNNGxKWDKVqChmpj
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtszrBqtBsNNGxKWDKVqChmpj
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwLtszrBqtBsNNGxKWDKVqChmpj
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXSTfCFvKhqgjSTSvzFCTKxfq
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXSTfCFvKhqgjSTSvzFCTKxfq
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXSdjmSXggQWnjPdXlmWXnQCT
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXSdjmSXggQWnjPdXlmWXnQCT
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXSTfCCfnxBqvkSWXwJDjbDWM
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkXSTfCCfnxBqvkSWXwJDjbDWM
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/KtbxLxGgGRnHznRjRJQdWFqPhmqBJwTdfL
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/KtbxLxGgGRnHznRjRJQdWFqPhmqBJwTdfL
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkZGdHgQcnctzlPszftZHrhMQf
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkZGdHgQcnctzlPszftZHrhMQf
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGkZGdHgQcnctzlPszftZHrhMQf
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkXrTJJdNpthkVNCzbjfGQnGc
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkXrTJJdNpthkVNCzbjfGQnGc
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkXrTJJdNpthkVNCzbjfGQnGc
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkXrTJJdNpthkVNCzbjfGQnGc
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkZGBSDXVMttnFzdZCQnXRTsx?compose=DmwnWrRlQqRvrlSgnchNRSnhjBmJTfKHDSpzKQzbTvhrNlrnWxFFLShFqrffBrnbDhFqnqCtfjkq
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkZGBSDXVMttnFzdZCQnXRTsx?compose=DmwnWrRlQqRvrlSgnchNRSnhjBmJTfKHDSpzKQzbTvhrNlrnWxFFLShFqrffBrnbDhFqnqCtfjkq
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkZGBSDXVMttnFzdZCQnXRTsx?compose=DmwnWrRlQqRvrlSgnchNRSnhjBmJTfKHDSpzKQzbTvhrNlrnWxFFLShFqrffBrnbDhFqnqCtfjkq
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkZGBSDXVMttnFzdZCQnXRTsx?compose=DmwnWrRlQqRvrlSgnchNRSnhjBmJTfKHDSpzKQzbTvhrNlrnWxFFLShFqrffBrnbDhFqnqCtfjkq
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkZGBSDXVMttnFzdZCQnXRTsx?compose=DmwnWrRlQqRvrlSgnchNRSnhjBmJTfKHDSpzKQzbTvhrNlrnWxFFLShFqrffBrnbDhFqnqCtfjkq
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGlkZGBSDXVMttnFzdZCQnXRTsx?compose=DmwnWrRlQqRvrlSgnchNRSnhjBmJTfKHDSpzKQzbTvhrNlrnWxFFLShFqrffBrnbDhFqnqCtfjkq
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGllMFZVZKXFCmHQxqnLQnMPvbX
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGllMFZVZKXFCmHQxqnLQnMPvbX
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGllMFZMGBhQdfMXRSLqgJcCxNq
https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgzGllMFZMGBhQdfMXRSLqgJcCxNq
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGllCmbvDqQJNSFZRPRDzRrgLzr
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGllCmbvDqQJNSFZRPRDzRrgLzr
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGllCmbvDqQJNSFZRPRDzRrgLzr
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGllCdVhfRDXRLsZfWdJPFvhChT
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGllCdVhfRDXRLsZfWdJPFvhChT
https://mail.google.com/mail/u/2/#inbox/FMfcgzGllCdVhfRDXRLsZfWdJPFvhChT
https://mail.google.com/mail/u/4/?tab=om#inbox/FMfcgzGmthgmlQjVjpPQRsNNVRhPnmXt
https://mail.google.com/mail/u/4/?tab=om#inbox/FMfcgzGmthgmlQjVjpPQRsNNVRhPnmXt
https://mail.google.com/mail/u/4/#search/pr%C3%B8ver/FMfcgzGmvLXcBHFFZXZnWQlSvMjpMbCQ
https://mail.google.com/mail/u/4/#search/pr%C3%B8ver/FMfcgzGmvLXcBHFFZXZnWQlSvMjpMbCQ
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202/18

Medlemsbladet

Redaktør for medlemsbladet ønsker å bruke Adobe InDesign. Det koster rundt 250 kr i mnd.
Har vi ellers noen retningslinjer/ønsker?

https://www.lucidpress.com/pages/tour/microsoft-publisher-for-mac  koster 6 dollar i mnd. 

Jeg tenker styret bør ha en egen fast spalte hvor dere kan informere om det dere ønsker. Ellers har 
jeg tenkt litt på følgende spalter:

Lydighet
agility
rally
utstilling
På valpehjørnet
Kommende kurs
Portrettet
Tips/råd om et eller annet (holdningsskapende/informerende

Jeg ønsker veldig gjerne å samarbeide nært med styret om emner som dere ønsker å fremme. Jeg 
tenker at medlemsbladet skal være for alle medlemmene, ikke bare de aktive. Og forhåpentligvis 
kunne friste flere til å bli mer aktive med hundene sine. 

Hilsen Linn

https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=om#inbox/FMfcgxvxBXnWHKgmBTGGrBcZQwKpTGSK
Lukket

26.11.2018: Nina holder kontakten, Hundeposten. Vi ønsker 
dette elektronisk fortrinnsvis. 

17.12.18: Anne svarer forslag til medlemsblad med litt 
ekstra informasjon vi ønsker å ha med.

23.08.18 Sak tatt opp på Facebook styregruppe, men ingen 
enighet. Sak avventes til neste styremøte.

01.10.18 Frie tøyler på innhold og størrelse, men skal 
godkjennes av styret før utsending/print. Ønsker ikke et 
program som koster penger (helst ikke løpende kostnader). 
Forslag om å bruke Canva.com.

29.10.18 Styret ønsker fast spalte + Anne Svensen ønsker 
å ha små spalter med treningstips etc.

01.04.19: Sanna tar kontakt, bladet kan sendes ut etter 
påske. Må ta eventelle oppdateringer, bla kursdatoer. 

29.04.19: Linda svarer Linn på e-post. 

26.08.19: Droppe lederspalte, be om nytt utkast til bladet. 

29/19
Rapport om hendelse på SBK 22. 
November 2018 Lukket

01.04.19: Linda og Lene avtaler møte med Aina. 

29.04.19: Sanna blir med på møtet i stedet for Linda.

26.08.19: Sende ny mail til Aina

33/19 Sak fra medlem: lp-treninger https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwBWTFWlKqpWtCpNNnqXnjBQZdH Lukket
29.04.19: Linda sender mail og spør om hun har noen mer 
konkrete hendelser. 

9/20

Mail fra medlem om LP-utvalget

https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxwDrHlsTWXsQrDHTvWFctXcdWXz

Takk for hjelpen! Det er faktisk noe dere kan bistå med. 

Jeg som medlem vil selvsagt bidra med det jeg kan når det er behov. Når det er sagt er det noen 
krav som stilles når man skal være i et utvalg, hvertfall for en gren som er så lite travel som lp. 
Det sitter erfarne og ressurssterke kvinner i utvalget for lp. Det er ingen god grunn for at lp-utøvere 
skal ha måttet gå så lenge uten utstyr. Vi snakker lengre enn 1 år. 

Jeg kjenner jeg er skuffet og lei. Selv om lp-utvalget har eget utstyr, så er det mange lp-utøvere 
som ikke har dette og som vil trene lp. Vi må ivareta disse medlemmene også. Jeg har i dag brukt
 noen få timer som enkelt person på å fikse dette i kveld. 

Jeg har mistet tillit til utvalget og jeg stiller meg tvilende til at dette utvalget er utviklingsstøttende
 for lp-sporten ved SBK. Som medlem av et utvalg skal man ha fokus på medlemmene og 
sportens beste. Først og fremst. Utstyr er grunnleggende for å utvikle medlemmene og fremme 
sporten. Så slik jeg anser det så har ikke utvalget gjort sin primæroppgave.

Dette er noe dere burde notere dere. Kanskje på tide med utskiftning for å gi Lp en ny start.
 Det har vært uro i denne grenen i  flere tiår, men likevel har aldri utvalget litt byttet ut. 

mvh
Lukket

28.10.19: Mangel på informasjonsflyt med lydighetsutvalget. 
Vi får ikke med oss hva som skjer, vi vet lite av hva som 
skjer i klubben. De blir "gjemt". 

Det er mistillit fra styret og enkeltmedllemmer til 
lydighetsutvalget.

Klager på at de ikke er imøtekommende. Ting blir ikke gjort 
i rimelighetens grenser. 

Drøfter videre på neste møte, Sofie og Sanne forarbeid til 
neste møte. 

15/20

Klage på utvalgsleder agility

https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmrdqqZCpzTtkGlLfcTlVRpp Lukket

25.11.19: Lene ringer medlem for å ta en prat. Sak 
avsluttes.

01.04.20: Isabelle svarer medlem

35/20 Alvorlig sak angående mobbing Medlem føler seg utestengt fra rallytrening og mobbet:
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=cm1#inbox/FMfcgxwGCtQrTMgktxnNFDfdkrSSmBSF Lukket

03.03.20: Isabelle svarer Kate at saken må tas opp i 
rallylydighetsutvalget først og deretter

41/20 Ryktehåndtering
Medlem har spørsmål vedrørende ryktehåndtering på Facebook
https://mail.google.com/mail/u/0/?tab=cm1#search/abergjord%40gmail.
com/FMfcgxwGDNPTxcjWRVrfZjvhbjTvHgKn Lukket

01.04.20: Isabelle utformer grupperegler felles for alle 
gruppene og deler i styrets chat

42/20
Instruktør Medlem melder bekymring om valg av instruktør:

https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=cm#inbox/FMfcgxwLsSgRpFNFWnKkGlfXdhmqWGzl Lukket 09.03.21: Styret behandler ikke saken da den er ikke under styrets mandat å behandle
Mva
AG utvalget

https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxwBWTFWlKqpWtCpNNnqXnjBQZdH
https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&ogbl#inbox/FMfcgxwGBmrdqqZCpzTtkGlLfcTlVRpp
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